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MUNICIPIUL HUNEDOARA

SECRETAR GENERAL

CONSILIUL LOCAL

PROCES – VERBAL

încheiat cu ocazia şedinţei ordinare

a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data de 31.01.2022

Conducerea şedinţei este exercitată de către domnul Ciprian-Ștefan Palcău care a fost ales
preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 287/2021, adoptată prin
vot deschis cu majoritate simplă. 

Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 3 luni.

Ședinţa ordinară se desfășoară prin mijloace electronice, prin aplicația electronică ”Zoom”,
cu participarea fizică a Președintelui de ședință, a Primarului Municipiului Hunedoara și a domnului Secretar
General la sediul Primăriei municipiului Hunedoara.

Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”.

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

„Doamnelor și domnilor consilieri, declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local al
Municipiului  Hunedoara,  anunţându-vă  că  din  totalul  de  21 consilieri  şi-au  înregistrat  prezenţa  până  la
această oră un număr de 21 consilieri, conform apelului nominal făcut.

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept, domnul Primar Dan Bobouţanu şi
domnul Secretar General Militon Dănuț Laslău.

Ca  invitaţi  participă  online  directori,  şefi  de  birouri  şi  servicii  din  cadrul  primăriei
Municipiului Hunedoara.

Consiliul local a fost convocat prin  Dispoziția nr. 49/2022, iar proiectul ordinii de zi este
menționat în anexa la aceasta.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până la data prezentei şedinţe,
cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele Consiliului Local desfășurate în data de 23.12.2021 și
18.01.2022.

Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de 18.01.2021, a fost semnat de către Secretarul
General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune aprobării Consiliului Local.
Vă rog să-l supuneți la vot.

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Numai puțin Ionescu, am o intervenție.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Poftiți.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”În ședința din 23.12.2021 a apărut HCL 423, privind aprobarea închirierii prin licitație publică a
terenului în suprafață de 93 mp pe B-dul Dacia. Eu, din verificările mele, el nu are avizul comisiilor și nu a fost
pe convocator.”

Dnul Andrei – Ionuț Fetica:

”Mă scuzați, nici pe convocatorul meu nu apare.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Eu nu știu cum s-a putut, cică am văzut acum că sunt 20 de voturi ”pentru”. Am verificat mail-
ul.”
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Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”În afară de cei doi consilieri care susțin că nu a fost, sunt documentele care se vor verifica.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu: 

”Păi le-am verificat. Nu există în procesul-verbal al comisiilor.”

Dnul Andrei – Ionuț Fetica:

”Pe document nu se regăsește Hotărârea 423, chiar sare de pe convocator, de la 422 la 424 și
pentru că le citeam toate, am citit toate documentele întotdeauna, nu am văzut pe newsletter acea licitație despre
care nu știu amplasamentul terenului, nu știu despre ce este vorba.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Eu nu pot să  vă  dau un răspuns decât  în  urma verificărilor,  că  nu-mi  permit  să  vă  dau un
răspuns, dar refuz să cred chestiunea asta. Poate a fost pe lista suplimentară. Nu-mi dau seama.”

Dnul Andrei – Ionuț Fetica:

”Asta zic. Este doar pentru o verificare.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Ok. Nu supunem la vot acum. Lăsăm până facem verificarea.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”În regulă și încă ceva. Aș dori ca această ședință să fie înregistrată video, să fie publică.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Legea prevede că trebuie să închei doar stenogramă.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Haideți să intrăm în rândul lumii.”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău

”Suntem în rândul lumii, domnule Ionescu. Este înregistrat.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Dumneavoastră aveți un proiect de hotărâre inițiat, când va intra pe ordinea de zi vom pune
în discuție acest lucru.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Am și eu o întrebare către domnul primar. Au trecut zece zile de când am solicitat.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Acum domnule Ionescu, hârtiile își urmează cursul. Nu putem să lucrăm doar ceea ce ne
transmiteți dumneavoastră.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Păi no, da zece zile. Este vorba de…”

Dnul viceprimar Cătălin – Florin Olar:

”Domnule Secretar General mă scuzați, dar acum nu cred că se discută aceste probleme în
această fază a ședinței.”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău

”Da, da.” 

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Deci procesul-verbal, având în vedere aceea problemă ridicată de dumneavoastră, procesul-
verbal nu-l supunem la vot, refuz să cred, dar nu-l supunem la vot până când verificăm , pentru corectitudinea
verificărilor.”
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Dnul Ciprian-Ștefan Palcău   
”Dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Mulțumesc. Propun modificarea și completarea ordinii de zi după cum urmează:
retragerea proiectului de hotărâre nr. 7/11.01.2022 pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului
Local nr. 408/2020 privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul Municipal „Dr.
Alexandru Simionescu”  Hunedoara,  cu  modificările  ulterioare,  aflat  la  punctul  7  al  ordinii  de  zi  și
completarea ORDINII DE ZI prin introducerea, după punctul 31 de pe proiectul ordinii de zi, a următoarelor
proiecte de hotărâre:

    1.  Proiect de hotărâre nr. 45/25.01.2022  privind aprobarea studiului de fezabilitate  și a indicatorilor
tehnico-economici pentru realizarea obiectivului de investiție „Extindere rețea de apă și canalizare menajeră
Hunedoara, Aleea Tineretului,  judeţul Hunedoara”.

 2. Proiect de hotărâre nr. 46/26.01.2022 pentru modificarea Anexei nr. 2 la Hotărârea Consiliului Local
nr.  408/2020  privind  aprobarea  organigramei  şi  a  statului  de  funcţii  pentru  Spitalul  Municipal  „Dr.
Alexandru Simionescu” Hunedoara, cu modificările ulterioare.

   3. Proiect de hotărâre nr. 51/27.01.2022 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al municipiului
Hunedoara  nr.  211/2021  privind  aprobarea  documentației  tehnico  –  economice   pentru  obiectivul  de
investiții  „Reabilitare  instalații  electrice  etaj  1  Complex  Comercial  Dunărea  Hunedoara,  localitatea
Hunedoara, județul Hunedoara – faza PT ”.

4. Proiect de hotărâre nr. 52/27.01.2022 privind aprobarea  documentației de avizare documentației de
avizare a lucrărilor de intervenții (DALI) și  a indicatorilor tehnico – economici  pentru  obiectivul de
investiție „Reabilitare Hala Obor și demolare corp C2 și C3”, municipiul Hunedoara, str. Bicaz, nr. 2A. 

5. Proiect de hotărâre  nr. 49/26.01.2022 privind aprobarea bugetului local al Municipiului Hunedoara
pe anul 2022 și a estimărilor pe anii 2023-2025.

6. Proiect de hotărâre   nr. 47/26.01.2022 privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli pe anul
2022 și a estimărilor pe anii 2023-2025 ale instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri
proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara.

7. Proiect de hotărâre nr. 48/26.01.2022 privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli pe anul
2022 și a estimărilor pe anii 2023-2025 ale instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri
proprii, aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara.

8. Proiect  de hotărâre nr.  50/27.01.2022 privind acordul Consiliului Local al  Municipiului  Hunedoara
pentru închirierea prin licitaţie publică, a spațiului în  suprafață de  221 mp  din clădirea Staționarului,
subsol, corp D1, înscris în CF nr. 71851 Hunedoara, aflat în domeniul public al Municipiului Hunedoara şi
în  administrarea  Spitalului  Municipal  „Dr.  Al.  Simionescu”  Hunedoara,  cu  destinația,  desfășurare  de
activități de cardiologie intervențională (instalare angiograf).

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Cu privire la problema ridicată de către cei doi domni consilieri, verific pe dispoziție și acea
hotărâre la care faceți dumneavoastră referire, era la punctul 25 pe dispoziția de convocare a consiliului local.
Domnule Fetica dacă mă auziți și domnule Ionescu, aceea dispoziție și acea hotărâre nu 93 de mp, era la 
punctul 25.” 

Dnul Andrei – Ionuț Fetica:

”Punctul 25.”
Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Vă aștept la mine să vă lămuriți. Probabil că încă nu aveți experiența necesară în a citi tot, 
dar a fost pe ordinea de zi, să știți.”

Dnul Andrei – Ionuț Fetica:

”Eu am zis să supunem verificării, nu era nici o….”
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Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Nu. Ați spus că nu ați văzut și ea este publică. Poate să o verifice și restul domnilor 
consilieri. Este pusă pe site.”

Dnul Andrei – Ionuț Fetica:

”Da, păi o să verific e-mailul pe care l-am primit. Acolo este important să apară. Nu 
documentația care am primit-o. Dacă este la punctul 25, voi verifica.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Intrați pe site-ul Primăriei și o să vedeți că este publică. Bine?”

Dnul Andrei – Ionuț Fetica:

”Bine, mulțumesc.”
 
Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

”Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri care se află în
conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea nr.161/2003, cu modificările şi
completările ulterioare, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, că au obligaţia să se abţină de

la emiterea sau participarea ori adoptarea actului administrativ, de la încheierea sau participarea la

încheierea actului  juridic respectiv,  care ar putea produce un folos material  , astfel  cum rezultă  din
situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța 
de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare.

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din Ordonanța de
Urgență  a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare,
„(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile
 prevăzute la alin.(1) are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul personal
pe care îl are în adoptarea hotărârii respective, anunţ care se consemnează în mod obligatoriu în procesul-
verbal al şedinţei”.

În situaţia prevăzută la alin. (2), în urma anunţării interesului personal la începutul şedinţei,
consilierii locali nu mai sunt luaţi în calcul pentru cvorumul necesar adoptării hotărârii consiliului, la care
aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la adoptarea acestei hotărâri.

Vă  aducem  la  cunoştinţă  faptul  că  hotărârile  adoptate  de  Consiliul  local  cu  încălcarea
dispoziţiilor art.228 alin.(1) din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ,
cu modificările și completările ulterioare, sunt lovite de nulitate absolută în condiţiile Legii nr. 176/2010, cu
modificările şi completările ulterioare.

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de Urgență a
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, şi legislaţia în
materie  privind  conflictul  de  interese  constituie  abatere  disciplinară  şi  se  sancţionează  cu  diminuarea
indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni. 

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de hotărâre aflat
pe ordinea de zi?”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Nu sunt anunțate. Totodată, pentru clarificare să știți că acest proiect de hotărâre a fost și în
comisii. Acum nu este vina mea că unii dintre dumneavoastră nu sunteți prezenți la comisii, așa că pe cale de
consecință, am toate documentele în față, rog președintele de ședință să supună la vot, cele arătate cu privire
la cele două procese-verbale de la cele două ședințe, iar cine are nelămuriri nu are decât să facă contestație.
Le voi pune documentele la dispoziție.” 

Dnul Andrei – Ionuț Fetica:

”Numai puțin, vă rog.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Poftiți, domnule Fetica.”
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Dnul Andrei – Ionuț Fetica:

”O mică remarcă. Într-adevăr, intru pe convocator pe ordinea de zi la numărul 25 așa cum
spuneți, se regăsește doar că ea este pusă pe site-ul Primăriei ulterior ca fiind Hotărârea de Consiliul Local nr.
423, pe când în convocator, punctul 25 este 511. Este normal să fim duși în eroare.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Domnule consilier, faceți diferența dintre un proiect de hotărâre și o hotărâre. Hai să facem
diferența. Acela este proiect 511, dincoace este Hotărâre 423. Dumneavoastră puteați să o respingeți și atunci
nu mai devenea hotărâre, nu-i mai dădeam număr.”

Dnul Andrei – Ionuț Fetica:

”Am înțeles. Este greșeala mea. Vă mulțumesc frumos.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Cu drag. Vă rog să supuneți la vot.” 

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

„Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate. Ordinea de zi se va
renumerota în mod corespunzător.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Doresc să se supună la vot și cele două procese-verbale de la ședințele din 23.12.2021 și
18.01.2022.”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

”Se supun la vot  procese-verbale  de la  ședințele  din 23.12.2021 și  18.01.2022, care  se
aprobă în unanimitate.

Pentru  ședința de astăzi  modalitatea  de  vot  este  următoarea:  consilierii  locali  vor  anunța
verbal doar voturile „împotrivă” sau „abținere”.”

La punctul  1  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu majoritatea  absolută). Proiect  de
hotărâre  nr. 495/14.12.2021 privind procedura de acordare a eşalonării la plată a impozitelor, taxelor şi altor
obligaţii fiscale/bugetare datorate bugetului local al Municipiului Hunedoara.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      comisia de Buget.
  -      comisia Juridice.
  -      comisia de Urbanism.
  -      comisia de Comerț.
  -      comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 12/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 2  al ordinii  de zi (Hotărârea se adoptă  cu majoritatea simplă). Proiect  de
hotărâre  nr.  499/14.12.2021  privind  aprobarea  organizării  reţelei  şcolare  a  unităţilor  de  învăţământ
preuniversitar de stat și particular de pe raza teritorială a Municipiului Hunedoara, pentru anul şcolar 2022-
2023.
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Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 13/2022 se aprobă în unanimitate. 

La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre  nr. 490/09.12.2021 pentru stabilirea costului mediu lunar de întreţinere pentru anul  2022  pentru
copiii înscrişi la creşa „Căsuța cu Pitici” din municipiul Hunedoara.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 14/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 3/10.01.2022 privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică  a terenului în suprafață de
1.597 mp situat în loc. Pestişu Mare, judeţul Hunedoara, înscris în CF nr. 67503 Hunedoara, nr. cadastral
67503, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara şi în administrarea societăţii Parc Industrial S.R.L.
Hunedoara.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
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de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.
Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului

Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

În continuare, se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Mă  adresez inițiatorului  proiectului  și  mă  voi  referi  și  la  următoarele  două  proiecte  ce
vizează aceleași aspecte.”

Dnul președinte Ciprian - Ștefan Palcău:

”Doar la proiectul acesta, vă rog.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Bine. O să reiau la fiecare. Se propune un preț de 40 de cenți/mp/an. Întrebarea mea este:
cum s-a ajuns la acest preț, în ce bază?”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Domnule  consilier,  este  suficient  să  citiți  și  o  să  vedeți  că  studiul  de  oportunitate  este
întocmit de un evaluator autorizat Anevar. Dar, bănuiesc că știați lucrul acesta.„

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Da, știam.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Ați citit, așa este? Și dacă ați citit va-ți pus întrebări?”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Da, foarte multe întrebări.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Și va-ți pus întrebările la comisii și n-ați fost lămurit? Că știu că ați adunat toată Primăria în
dimineața aceea, la dumneavoastră acolo, la declarații.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Din păcate nu mi-au răspuns la întrebări.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Dacă dumneavoastră nu ați fost lămurit la comisii, vă cer scuze. Încercați să citiți raportul
de evaluare.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Nu au reușit să-mi răspundă la întrebări.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Nu intrați peste mine, că mi-ați pus o întrebare. Fiți politicos, da?” 

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Ok.”
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Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Citiți proiectul de hotărâre și o să fiți lămurit. Bine?”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Ok.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Vă mulțumesc. Vă rog, să trecem mai departe.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Mai am o întrebare. Nu am terminat. Vreau să depun un amendament. Numai puțin.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Amendamentul la-ți făcut la comisii?”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Nu. Pot să-l depun și acum.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Atunci nu vă permit să depuneți amendamentul pentru că nu citiți. Va-m mai spus, cititul nu
doare. Citiți la comisii și depuneți amendament. Bine? Propun să trecem mai departe. Domnul Ionescu în
dimineața asta vrea să se audă vorbind și nu știe cum să facă.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Altă problemă la același punct, la același HCL.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Ați putea să puneți de la început toate întrebările să vi se răspundă?”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Păi eu vreau să îmi răspundeți separat, că după aia o să spuneți că nu le-ați ținut minte, ca
data trecută.” 

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Lăsați domnule că țin minte. Nu vă faceți atâtea griji în legătură cu memoria mea.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Ok. De ce de fiecare dată Primăria vine cu un model de licitație cu plic închis?”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Este  pe Codul  de procedură.  Citiți  că  nu doare Codul  de procedură.  Vă  punem noi  un
exemplar la dispoziție.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”De ce nu o faceți cu strigare? Este întrebarea mea.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Este greu cu cititul. Citiți Codul Administrativ. Sper că nu ne sugerați să încălcăm legea.
Nu?”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Bine.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Ce spune în Codul Administrativ? Ia spuneți?”
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Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Pentru că ați ridicat probleme care țin și de legalitate, încerc să lămuresc, să vă edific asupra
acestei probleme. Prețul este dat de acel evaluator autorizat care răspunde în întregime pentru preț. Noi nu
putem interveni asupra lui, după cum știți, așa este prevederea pe Codul Administrativ, iar cu privire la modul
cum se face  licitație, tot pe Codul Administrativ este prevăzut.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Dar se poate face și prin strigare, nu?”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Domnule Secretar, haideți  să  ne instruim citind Codul Administrativ, inclusiv unii dintre
consilierii locali care doresc doar să se facă remarcați prin luări de poziție paralele cu legea. Explicațiile mele
și ale dumneavoastră au fost suficiente. Serviciul Juridic, vă rog să-i pună la dispoziție un Cod Administrativ
domnului Ionescu, că știe să citească.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Sunteți sigur că știu să citesc?”

Dnul Sorin Ilea:

”Ilea sunt. Dacă îmi permiteți, Codul Administrativ a fost transmis tuturor consilierilor locali
de către Secretariatul Primăriei – Serviciul Juridic.”

Dnul Ciprian - Ștefan Palcău:

”Da, da. A fost transmis prin e-mail. Aveți dreptate.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Înseamnă că nu este decât rea-voință.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Bun.  Haideți  să  depășim momentul.  Cu privire  la  acel  amendament  pe  care  doriți  să-l
supuneți spre aprobare, dacă nu l-ați trecut prin comisii, doar cu acordul inițiatorului se mai poate supune
votului. Din câte am înțeles, inițiatorul nu este de acord, în consecință nu putem să-l supunem la vot.” 

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Nici măcar nu m-a lăsat să vadă despre ce amendament este vorba.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Haideți să mergem mai departe. Cred că ați înțeles. Pe Regulament v-am răspuns, nu pe
lângă.” 

Având în vedere faptul că art. 6 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter individual
(cu privire la persoane) votul va fi secret. 

 Se procedează la exercitarea votului secret prin intermediul aplicației electronice Zoom,
precum și a afișării raportului votării, urmând a se încheia procesul verbal de către Secretarul General al
Municipiului Hunedoara și președintele de ședință.

Domnul Militon Dănuț Laslău - Secretarul General al Municipiului Hunedoara, precum și
domnul Ciprian -  Ștefan Palcău -  președinte de ședință,  au procedat la  verificarea raportului  generat  de
aplicația ”Zoom” cu voturile exprimate de către consilierii locali prin vot secret în cadrul aplicației ”Zoom”,
privind numirea comisiei de evaluare în vederea evaluării ofertelor depuse la licitaţia pentru concesionarea
terenului menționat anterior, în următoarea componență:
- Marinela Margareta Albu – Director Executiv – Direcția Patrimoniu - Președinte
- Cristina Marcela Pahonțu - şef birou Concesiuni, închirieri, vânzări, privatizare – membru
- Marius Leanca – Director General Parc Industrial Hunedoara SRL – membru
- Adriana Carla Ița Bistrian – şef serviciu Buget, finanţe, contabilitate  –    membru
- Cosmin Adrian Herban – consilier juridic – Primăria Municipiului Hunedoara – membru
- Violeta Rusu – consilier – Compartiment Inventar – membru
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- Ciprian Ştefan Palcău - consilier local -membru
- Angela-Tania Drăgan -  Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru
- Ramona Loredana Rădulescu  inspector – Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare - secretar în
cadrul comisiei.

Totodată, se numesc  supleanții pentru  comisia de evaluare în vederea evaluării ofertelor
depuse la licitaţia pentru concesionarea terenului menționat mai sus, în următoarea componență:
- Aurelia Anișoara Popa – Director executiv – Direcția economică - preşedinte supleant
- Carmen Nicorici – inspector Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare – membru supleant
- Gelu Florin Muntean – inginer Parc Industrial Hunedoara SRL- membru supleant
- Adina Marincescu – Șef Serviciu – Colectare creanțe, executări silite - membru supleant
- Gențiana Poenar – consilier juridic – Primăria Municipiului Hunedoara - membru supleant
- Violeta Cercelaru – consilier – Compartiment Inventar - membru supleant
- Sorin Ilea - consilier local - membru supleant
- Robert Lucian Paliu - Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru supleant
- Monica Iorgoni -  Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare – secretar supleant.

Toți cei enumerați mai sus au obținut 19 voturi “pentru” și 2 voturi ”împotrivă”.
În  urma  acestor  rezultate,  comisia  de  evaluare în  vederea  evaluării  ofertelor  depuse  la

licitaţia pentru concesionarea prin licitaţie publică a terenului  în suprafață de  1.597 mp situat în loc. Pestişu
Mare, judeţul Hunedoara, înscris în CF nr. 67503 Hunedoara, nr. cadastral 67503, aflat în domeniul privat al
municipiului  Hunedoara şi  în administrarea societăţii  Parc  Industrial  S.R.L.  Hunedoara,  cu destinaţia  de
producţie și/ sau prestări servicii, este următoarea:
- Marinela Margareta Albu – Director Executiv – Direcția Patrimoniu - Președinte
- Cristina Marcela Pahonțu - şef birou Concesiuni, închirieri, vânzări, privatizare – membru
- Marius Leanca – Director General Parc Industrial Hunedoara SRL – membru
- Adriana Carla Ița Bistrian – şef serviciu Buget, finanţe, contabilitate  –    membru
- Cosmin Adrian Herban – consilier juridic – Primăria Municipiului Hunedoara – membru
- Violeta Rusu – consilier – Compartiment Inventar – membru
- Ciprian Ştefan Palcău - consilier local -membru
- Angela-Tania Drăgan -  Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru
- Ramona Loredana Rădulescu  inspector – Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare - secretar în
cadrul comisiei.

Totodată,  în urma rezultatelor  supleanții pentru  comisia de evaluare în vederea evaluării
ofertelor depuse la licitaţia pentru concesionarea terenului menționat anterior, sunt următorii: 
- Aurelia Anișoara Popa – Director executiv – Direcția economică - preşedinte supleant
- Carmen Nicorici – inspector Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare – membru supleant
- Gelu Florin Muntean – inginer Parc Industrial Hunedoara SRL- membru supleant
- Adina Marincescu – Șef Serviciu – Colectare creanțe, executări silite - membru supleant
- Gențiana Poenaru – consilier juridic – Primăria Municipiului Hunedoara - membru supleant
- Violeta Cercelaru – consilier – Compartiment Inventar - membru supleant
- Sorin Ilea - consilier local - membru supleant
- Robert Lucian Paliu - Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru supleant
- Monica Iorgoni -  Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare – secretar supleant.

Se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.       

Hotărârea nr. 15/2022 se aprobă cu 20 voturi „pentru” ( Bolosin Florin, Borca-Lucan

Laura-Valentina, Butuc Ioan, Constantin Ioan, Costa Diana-Claudia, Cristea Maria, Fetica Andrei-

Ionuț, Gherman Petre-Lucian, Ilea Sorin, Mărginean Alexandru, Muntean Petru, Olar Cătălin-Florin,

Palcău  Ciprian-Ștefan,  Popa  Mircea-Marcel,   Popa  Sebastian-Alexandru,  Predică  Mihaela-Alina,

Sevastru Bujor-Virgil, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Voinia Claudiu-Sorin) și 1 vot ”abținere”

(Claudiu-Ștefan Ionescu).

La  punctul  5  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea  absolută).
Proiect  de hotărâre  nr.  4/10.01.2022 privind  aprobarea concesionării prin licitaţie publică  a terenului  în
suprafață de 1.700 mp situat în loc. Pestişu Mare, judeţul Hunedoara, înscris în CF nr. 67504 Hunedoara, nr.
cadastral  67504,  aflat  în  domeniul  privat  al  municipiului  Hunedoara  şi  în  administrarea  societăţii  Parc
Industrial S.R.L. Hunedoara.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:
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„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  - Comisia de Buget.     
  - Comisia Juridică.      
  - Comisia de Urbanism.
  - Comisia de Comerț.
  - Comisia de Cultură.

În continuare, se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Am primit  contractele  de  concesiune  de  la  cele  11  Societăți  care  activează  în  Parcul
Industrial.”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

”Legat de proiectul acesta de hotărâre.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Da, legat de chestii, de proiect. Lăsați-mă să vorbesc. Am constatat că mulți concesionari nu
respectă angajamentele asumate în contracte, iar cei care trebuie…”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

”Legat de proiectul de hotărâre.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Lăsați-mă să vorbesc, vă rog frumos. Întrebarea mea: ce vor face cei care trebuie să verifice
la acest proiect pe care îl vom vota? Cum vor face ei verificările? Asta mă interesează.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Conform legii. Mulțumesc. Haideți să mergem mai departe.”

Având în vedere faptul că art. 6 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter individual
(cu privire la persoane) votul va fi secret. 

 Se procedează la exercitarea votului secret prin intermediul aplicației electronice Zoom,
precum și a afișării raportului votării, urmând a se încheia procesul verbal de către Secretarul General al
Municipiului Hunedoara și președintele de ședință.

Domnul Militon Dănuț Laslău - Secretarul General al Municipiului Hunedoara, precum și
domnul Ciprian -  Ștefan Palcău -  președinte de ședință,  au procedat la  verificarea raportului  generat  de
aplicația ”Zoom” cu voturile exprimate de către consilierii locali prin vot secret în cadrul aplicației ”Zoom”,
privind numirea comisiei de evaluare în vederea evaluării ofertelor depuse la licitaţia pentru concesionarea
terenului menționat anterior, în următoarea componență:
- Marinela Margareta Albu – Director Executiv – Direcția Patrimoniu - Președinte
- Cristina Marcela Pahonțu - şef birou Concesiuni, închirieri, vânzări, privatizare – membru
- Marius Leanca – Director General Parc Industrial Hunedoara SRL – membru
- Adriana Carla Ița Bistrian – şef serviciu Buget, finanţe, contabilitate  –    membru
- Cosmin Adrian Herban – consilier juridic – Primăria Municipiului Hunedoara – membru
- Violeta Rusu – consilier – Compartiment Inventar – membru
- Ciprian Ştefan Palcău - consilier local -membru
- Angela-Tania Drăgan -  Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru
- Ramona Loredana Rădulescu  inspector – Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare - secretar în
cadrul comisiei.

Totodată, se numesc  supleanții pentru  comisia de evaluare în vederea evaluării ofertelor
depuse la licitaţia pentru concesionarea terenului menționat mai sus, în următoarea componență:

11



- Aurelia Anișoara Popa – Director executiv – Direcția economică - preşedinte supleant
- Carmen Nicorici – inspector Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare – membru supleant
- Gelu Florin Muntean – inginer Parc Industrial Hunedoara SRL- membru supleant
- Adina Marincescu – Șef Serviciu – Colectare creanțe, executări silite - membru supleant
- Gențiana Poenaru – consilier juridic – Primăria Municipiului Hunedoara - membru supleant
- Violeta Cercelaru – consilier – Compartiment Inventar - membru supleant
- Sorin Ilea - consilier local - membru supleant
- Robert Lucian Paliu - Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru supleant
- Monica Iorgoni -  Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare – secretar supleant 

Toți cei enumerați mai sus au obținut 20 voturi “pentru” și 1 vot ”împotrivă”.
În  urma  acestor  rezultate,  comisia  de  evaluare în  vederea  evaluării  ofertelor  depuse  la

licitaţia pentru concesionarea prin licitaţie publică a terenului în suprafață de 1.700 mp situat în loc. Pestişu
Mare, judeţul Hunedoara, înscris în CF nr. 67504 Hunedoara, nr. cadastral 67504, aflat în domeniul privat al
municipiului  Hunedoara şi  în administrarea societăţii  Parc  Industrial  S.R.L.  Hunedoara,  cu destinaţia  de
producţie și/ sau prestări servicii, este următoarea:
- Marinela Margareta Albu – Director Executiv – Direcția Patrimoniu - Președinte
- Cristina Marcela Pahonțu - şef birou Concesiuni, închirieri, vânzări, privatizare – membru
- Marius Leanca – Director General Parc Industrial Hunedoara SRL – membru
- Adriana Carla Ița Bistrian – şef serviciu Buget, finanţe, contabilitate  –    membru
- Cosmin Adrian Herban – consilier juridic – Primăria Municipiului Hunedoara – membru
- Violeta Rusu – consilier – Compartiment Inventar – membru
- Ciprian Ştefan Palcău - consilier local -membru
- Angela-Tania Drăgan -  Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru
- Ramona Loredana Rădulescu  inspector – Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare - secretar în
cadrul comisiei.

Totodată,  în urma rezultatelor  supleanții pentru  comisia de evaluare în vederea evaluării
ofertelor depuse la licitaţia pentru concesionarea terenului menționat anterior, sunt următorii: 
- Aurelia Anișoara Popa – Director executiv – Direcția economică - preşedinte supleant
- Carmen Nicorici – inspector Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare – membru supleant
- Gelu Florin Muntean – inginer Parc Industrial Hunedoara SRL- membru supleant
- Adina Marincescu – Șef Serviciu – Colectare creanțe, executări silite - membru supleant
- Gențiana Poenaru – consilier juridic – Primăria Municipiului Hunedoara - membru supleant
- Violeta Cercelaru – consilier – Compartiment Inventar - membru supleant
- Sorin Ilea - consilier local - membru supleant
- Robert Lucian Paliu - Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru supleant
- Monica Iorgoni -  Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare – secretar supleant

Se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 16/2022 se aprobă cu 20 voturi „pentru” ( Bolosin Florin, Borca-Lucan

Laura-Valentina, Butuc Ioan, Constantin Ioan, Costa Diana-Claudia, Cristea Maria, Fetica Andrei-

Ionuț, Gherman Petre-Lucian, Ilea Sorin, Mărginean Alexandru, Muntean Petru, Olar Cătălin-Florin,

Palcău  Ciprian-Ștefan,  Popa  Mircea-Marcel,   Popa  Sebastian-Alexandru,  Predică  Mihaela-Alina,

Sevastru Bujor-Virgil, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Voinia Claudiu-Sorin) și 1 vot ”abținere”

(Claudiu-Ștefan Ionescu).

La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 5/10.01.2022 privind aprobarea concesionării prin licitaţie publică a terenului în suprafață de
3.140 mp situat în loc. Pestişu Mare, judeţul Hunedoara, înscris în CF nr. 73889 Hunedoara, nr. cadastral
73889,  aflat  în  domeniul  privat  al  municipiului  Hunedoara şi  în  administrarea societăţii  Parc  Industrial
S.R.L. Hunedoara.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
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Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Având în vedere faptul că art. 6 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter individual
(cu privire la persoane) votul va fi secret. 

 Se procedează la exercitarea votului secret prin intermediul aplicației electronice Zoom,
precum și a afișării raportului votării, urmând a se încheia procesul verbal de către Secretarul General al
Municipiului Hunedoara și președintele de ședință.

Domnul Militon Dănuț Laslău - Secretarul General al Municipiului Hunedoara, precum și
domnul Ciprian -  Ștefan Palcău -  președinte de ședință,  au procedat la  verificarea raportului  generat  de
aplicația ”Zoom” cu voturile exprimate de către consilierii locali prin vot secret în cadrul aplicației ”Zoom”,
privind numirea comisiei de evaluare în vederea evaluării ofertelor depuse la licitaţia pentru concesionarea
terenului menționat anterior, în următoarea componență:
- Marinela Margareta Albu – Director Executiv – Direcția Patrimoniu - Președinte
- Cristina Marcela Pahonțu - şef birou Concesiuni, închirieri, vânzări, privatizare – membru
- Marius Leanca – Director General Parc Industrial Hunedoara SRL – membru
- Adriana Carla Ița Bistrian – şef serviciu Buget, finanţe, contabilitate  –    membru
- Cosmin Adrian Herban – consilier juridic – Primăria Municipiului Hunedoara – membru
- Violeta Rusu – consilier – Compartiment Inventar – membru
- Ciprian Ştefan Palcău - consilier local -membru
- Angela-Tania Drăgan -  Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru
- Ramona Loredana Rădulescu  inspector – Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare - secretar în
cadrul comisiei.

Totodată, se numesc  supleanții pentru  comisia de evaluare în vederea evaluării ofertelor
depuse la licitaţia pentru concesionarea terenului menționat mai sus, în următoarea componență:
- Aurelia Anișoara Popa – Director executiv – Direcția economică - preşedinte supleant
- Carmen Nicorici – inspector Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare – membru supleant
- Gelu Florin Muntean – inginer Parc Industrial Hunedoara SRL- membru supleant
- Adina Marincescu – Șef Serviciu – Colectare creanțe, executări silite - membru supleant
- Gențiana Poenaru – consilier juridic – Primăria Municipiului Hunedoara - membru supleant
- Violeta Cercelaru – consilier – Compartiment Inventar - membru supleant
- Sorin Ilea - consilier local - membru supleant
- Robert Lucian Paliu - Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru supleant
- Monica Iorgoni -  Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare – secretar supleant 

Toți cei enumerați mai sus au obținut 20 voturi “pentru” și 1 vot ”împotrivă”.
În  urma  acestor  rezultate,  comisia  de  evaluare în  vederea  evaluării  ofertelor  depuse  la

licitaţia pentru concesionarea  prin licitaţie publică  a terenului  în suprafață  de în suprafață  de  3.140 mp,
înscris în CF nr. 73889 Hunedoara, nr. cadastral 73889, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara şi
în administrarea societăţii Parc Industrial S.R.L. Hunedoara, cu destinaţia de producţie și/sau prestări servicii,
este următoarea:
- Marinela Margareta Albu – Director Executiv – Direcția Patrimoniu - Președinte
- Cristina Marcela Pahonțu - şef birou Concesiuni, închirieri, vânzări, privatizare – membru
- Marius Leanca – Director General Parc Industrial Hunedoara SRL – membru
- Adriana Carla Ița Bistrian – şef serviciu Buget, finanţe, contabilitate  –    membru
- Cosmin Adrian Herban – consilier juridic – Primăria Municipiului Hunedoara – membru
- Violeta Rusu – consilier – Compartiment Inventar – membru
- Ciprian Ştefan Palcău - consilier local -membru
- Angela-Tania Drăgan -  Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru
- Ramona Loredana Rădulescu  inspector – Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare - secretar în
cadrul comisiei.

Totodată, în urma rezultatelor  supleanții pentru  comisia de evaluare în vederea evaluării
ofertelor depuse la licitaţia pentru concesionarea terenului menționat anterior, sunt următorii: 
- Aurelia Anișoara Popa – Director executiv – Direcția economică - preşedinte supleant
- Carmen Nicorici – inspector Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare – membru supleant
- Gelu Florin Muntean – inginer Parc Industrial Hunedoara SRL- membru supleant
- Adina Marincescu – Șef Serviciu – Colectare creanțe, executări silite - membru supleant
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- Gențiana Poenaru – consilier juridic – Primăria Municipiului Hunedoara - membru supleant
- Violeta Cercelaru – consilier – Compartiment Inventar - membru supleant
- Sorin Ilea - consilier local - membru supleant
- Robert Lucian Paliu - Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – membru supleant
- Monica Iorgoni -  Birou Concesiuni, Închirieri, vânzări, privatizare – secretar supleant.

Se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 17/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 7  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă  cu majoritatea simplă). Proiect de
hotărâre nr. 12/11.01.2022 privind modificarea Anexei nr. 1 și a Anexei nr. 2 din Hotărârea Consiliului Local
al municipiului Hunedoara nr. 377/2020 privind reorganizarea Direcției de Asistență Socială a municipiului
Hunedoara,  serviciu  public  cu  personalitate  juridică  din  subordinea  Consiliului  Local  al  Municipiului
Hunedoara.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 18/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 13/11.01.2022 privind  aprobarea  proiectului „Suntem alături de voi” și a cheltuielilor legate de
proiect.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

14



Hotărârea nr. 19/2021 se aprobă în unanimitate.

La punctul 9 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 14/11.01.2022 privind  aprobarea proiectului "O viață curată" şi a cheltuielilor legate de proiect.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

În continuare, să dă cuvântul domnilor consilieri.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Domnule primar, în calitatea dumneavoastră de inițiator al proiectului nr. 14, eu încă nu am
înțeles cum se numește acest HCL. Din titlu ar fi: ”O viață curată”, iar în raportul de aprobare semnat de
dumneavoastră, apare titlul ”Suntem alături de voi”. Hotărâți-vă.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Conform proiectului de hotărâre. Mulțumesc.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Numai puțin. Am propus niște amendamente. Am propus niște amendamente.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Există la comisii?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Da.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Acel amendament propus de dumneavoastră la comisii cu privire la cifră. Este vorba despre
o  eroare  făcută  de  către  compartimentul  de  specialitate.  Noi  nu  supunem  spre  aprobare  raportul
compartimentului. Noi supunem proiectul de hotărâre. Pe proiectul de hotărâre, cifra este bună, pe cale de
consecință  este  lipsit  de  obiect  amendamentul  dumneavoastră,  pentru  că  este  întocmai  pe  hotărâre  cum
spuneți dumneavoastră.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Și celelalte amendamente?”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Celelalte le citiți, dacă mai sunt și altele, dar eu cu privire la cifră, vă spun.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
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”Încă două mai sunt.” 

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Vă rog să le citiți și să le susțineți în fața Consiliului.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Am propus ca amendament la acest proiect, includerea a 42 de persoane în proiectul ”O
viață curată” dintre persoanele care locuiesc legal în blocul G2, amplasat pe strada Mureșului, nr. 15. Ca
aceste persoane fiind cele mai defavorizate persoane din Municipiul Hunedoara. Mi se pare absurd să nu-i
includem și pe ei.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Acele persoane vor fi mutate din acel bloc și în momentul în care vor fi mutate discuțiile se
modifică radical. În acest moment consider că proiectul de hotărâre ”O viață curată” are și oportunitate și
legalitate. Mulțumesc.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Proiectul  are  o durată  de  1 an de zile,  în  perioada Noiembrie  – Martie  nu se pot  face
evacuări, iar în anul 2022 nu este prevăzut în Buget să fie demolat acel bloc.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Domnule consilier știu eu mai bine. Stați liniștit. Nu se face nici o evacuare. Evacuare este
doar în limbajul dumneavoastră. Mai departe, poate ați auzit de rectificări bugetare și modificarea listei de
investiție și al PAAP-ului, dar nu vă mai explic încă o dată. Am de gând să organizez niște cursuri la care să
participați, ca să învățați toate aceste lucruri dacă tot nu doriți să le învățați singuri, să nu mai ținem ședințele
în loc. Propun votarea proiectului.” 

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Eu nu am înțeles ce a zis domnul primar.”

Dnul Ciprian - Ștefan Palcău:

”V-ați abținut sau ați votat împotrivă, domnule Ionescu?”

Dnul Secretar General Milton Dănuț Laslău:

”Haideți să  ne întoarcem puțin. O dată că îmi arată colega…domnule Ionescu, mă  auziți?
Aveți conexiunea slabă.”

Dnul Ciprian - Ștefan Palcău:

”S-a blocat.”

Dnul Secretar General Milton Dănuț Laslău:

”Vi s-a blocat internetul. Are  conexiunea slabă. Așteptăm puțin. Chiar dacă domnul primar
susține proiectul de hotărâre, trebuie să trecem și amendamentul domnului consilier, adică să-l supunem la
vot.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Dacă  există  un  amendament  formulat  în  comisii,  atunci  supuneți-l  la  vot.  Asta  era
întrebarea. Dacă există, absolut.”

Dnul Secretar General Milton Dănuț Laslău:

”Da,  avem obligativitatea.  Așteptăm să-și  refacă  conexiunea domnul  consilier.  Ați  reușit
domnule consilier să refaceți conexiunea?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Da. Eu am conexiune foarte bună. Nu știu ce se întâmplă.” 
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Dnul Secretar General Milton Dănuț Laslău:

”Nici eu nu știu și bănuiesc că nu…”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Dintr-o dată așa. Este prima dată când  îmi cade conexiunea când aveam și eu o discuție cu
domnul primar, legat de ghetouri.”

Dnul Secretar General Milton Dănuț Laslău:

”Să  știți că  nu avem practici de genul acesta. Pe la alte instituții. Noi Primăria, nu avem
practici de genul acesta. Haideți să trecem mai departe.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Când vorbim de ghetouri gata, mi se ia conexiunea.”

Dnul Secretar General Milton Dănuț Laslău:

”Încă o dată vă spun domnule consilier, chiar dacă aveți o părere bună despre noi Primăria,
noi nu avem practici de genul acesta și nici cunoștințele să facem chestiuni de genul acesta. Rămăsesem
acolo  unde  ziceam  că  trebuie  supus  amendamentul  dumneavoastră  spre  aprobare,  chiar  dacă  opinia
inițiatorului este alta și a încercat să vă expună opinia, dacă dumneavoastră vă susțineți în continuare acel
amendament, trebuie să se supună la vot.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Normal că mi-l susțin și mai am al doilea amendament. Sunt două amendamente.”

Dnul Secretar General Milton Dănuț Laslău:

”Ok. Spuneți-l și pe cel de-al doilea.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Este absolut obligatoriu ca sintagma ”blocul ghetou” , să fie înlocuită cu ”blocuri sociale”.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Așa este titlul proiectului domnule consilier. Iar nu ați citit proiectul de hotărâre. Acest titlul
este dat de ADR VEST. Nu este dat de noi. Nu are nici o legătură cu Primăria Hunedoara.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Poate să fie dat și de Dumnezeu. Ghetou, nu se poate…”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Lăsați dumneavoastră asta ”poate să fie dat și de Dumnezeu”. Dumnezeu nu face proiecte
de hotărâre.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Am văzut mai nou că le face.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Dar, proiectul respectiv așa se numește. Nu i-a stabilit denumirea Primăria Hunedoara. Dacă
se înlocuiește un singur cuvânt, proiectul cade. Adresați-vă dumneavoastră printr-o scrisoare ADR VEST –
ului și poate vă lămuriți. Bine?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Și dacă se numea proiectul ”Hitler”, așa îl treceați?”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Domnule consilier, îmi puneți cuvinte în gură și nu vă permit să faceți astfel de remarci,
bine? Nu sunteți  deținătorul  adevărului  absolut.  Vi se explică  clar dar dumneavoastră  sunteți  în confuzie
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pentru că nu citiți. Că dacă ați citi Ghidul Solicitantului, ați vedea că de fapt Direcția de Asistență Socială
este cea care depune acest proiect și Primăria ca for tutelar, votează aplicarea lui. Dar de unde să cunoașteți?
De dimineață tot va-ți trezit vorbind tot pe lângă subiect.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Sunteți inițiatorul proiectului.” 

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Sunt inițiatorul proiectului și cred că ați înțeles destul de bine, da? Dacă se spune ”ziuă”,
”ziuă” rămâne pentru că așa spune în proiect.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Nu cred așa ceva.”

Dnul Secretar General Milton Dănuț Laslău:

”Haideți să supunem la vot.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”O să vedem ce spune Consiliul de Discriminare despre povestea asta.”
 
Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Chiar vă rog să faceți o adresă. Bine?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Să vedem cum ajungeți pe harta…”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Domnule consilier,  nu mai  amenințați.  Vedeți-vă  de  treaba dumneavoastră,  că  ați  primit
informații destule, da? Nu vă convine ceva, faceți adrese că vă pricepeți. Toată viața asta ați făcut. Nu vă
faceți nici o problemă, puteți să faceți adresă și către Consiliul care vreți dumneavoastră. Bine?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Sunteți nervos, domnule primar?”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Nu, domnule consilier. Vă răspund. ”

Dnul Secretar General Milton Dănuț Laslău:

”Haideți să nu divagăm. Să  supunem la vot primul amendament cu privire la numărul de
persoane. Vă rog să-l mai spuneți încă o dată domnule consilier și să-l supunem la vot.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Amendament: ”includerea a 42 de persoane în proiectul ”O viață curată” dintre persoanele
care locuiesc legal în blocul G2, amplasat pe strada Mureșului, nr. 15 din Municipiul Hunedoara, ca fiind cele
mai defavorizate persoane din Municipiul Hunedoara.” 

Dnul Secretar General Milton Dănuț Laslău:

”Supunem la vot amendamentul.”

Se supune la vot primul amendament al domnului consilier Claudiu-Ștefan Ionescu, care
obține 1 vot „pentru” (Claudiu-Ștefan Ionescu). 

Având  în  vedere  faptul  că  amendamentul  nu  a  întrunit  numărul  necesar  de  voturi
”pentru”, acesta nu a fost adoptat. 

Dnul Secretar General Milton Dănuț Laslău:
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”Supunem la vot al doilea amendament.”

Se supune la vot al  doilea amendament al domnului consilier Claudiu-Ștefan Ionescu,
care obține 1 vot „pentru” (Claudiu-Ștefan Ionescu). 

Având  în  vedere  faptul  că  amendamentul  nu  a  întrunit  numărul  necesar  de  voturi
”pentru”, acesta nu a fost adoptat.

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 20/2022  se aprobă  cu 20 voturi „pentru” (Bolosin Florin, Borca-Lucan

Laura-Valentina, Butuc Ioan, Constantin Ioan, Costa Diana-Claudia, Cristea Maria, Fetica Andrei-

Ionuț, Gherman Petre-Lucian, Ilea Sorin, Mărginean Alexandru, Muntean Petru, Olar Cătălin-Florin,

Palcău  Ciprian-Ștefan,  Popa  Mircea-Marcel,   Popa  Sebastian-Alexandru,  Predică  Mihaela-Alina,

Sevastru Bujor-Virgil, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Voinia Claudiu-Sorin) și 1 vot ”abținere”

(Claudiu-Ștefan Ionescu).

 
La punctul 10  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). Proiect de

hotărâre nr. 15/12.01.2022 privind aprobarea abrogării unor poziții din Anexa la Hotărârea Consiliului Local
nr. 339/2019 privind aprobarea Inventarului bunurilor imobile care alcătuiesc domeniul privat al municipiului
Hunedoara, cu completările ulterioare, precum și completarea acesteia.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.
Hotărârea nr. 21/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 11 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr.  16/12.01.2022 privind aprobarea dării  în folosință  gratuită  către Asociația Nevăzătorilor din
România - Filiala Hunedoara a imobilului înscris în CF nr. 74992 Hunedoara, situat pe strada  Rotarilor
nr.70, proprietate publică a municipiului Hunedoara.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.

19



  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 22/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 22/13.01.2022 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr.109/2021 privind aprobarea dării
în  administrare către  unitățile  de învățământ  preuniversitar  din Hunedoara a bazei  materiale,  active fixe,
proprietate publică a municipiului Hunedoara, precum și a dotărilor achiziționate prin proiectul PNDL II, cu
modificările și completările ulterioare.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 23/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 13 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre  nr.  23/13.01.2022  privind  încetarea  prin  acordul  părților  a  Contractului  de  închiriere  nr.
448/209/2020, ce are ca obiect folosința spațiului în suprafață utilă de 37 mp, birou nr. 6, etaj 2, din incinta
clădirii Sitului Industrial ”SSA” Hunedoara, situat în Municipiul Hunedoara, str. Furnalelor, nr. 2B, județul
Hunedoara.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 24/2022 se aprobă în unanimitate.
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La punctul 14  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). Proiect de
hotărâre nr. 24/13.01.2022 privind atestarea de către Primarul municipiului Hunedoara a unei persoane fizice
în vederea dobândirii calității de administrator de condominii în Municipiul Hunedoara.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 25/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 15 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre  nr.  25/13.01.2022  privind  încheierea  unui  act  adiţional  la  contractul  nr.  427/205/2019,  cu
modificările și completările ulterioare, având ca obiect folosinţa spaţiului în suprafaţă de 33 mp, situat în
Municipiului  Hunedoara,  curtea  exterioară  a  Castelului  Corvinilor,  proprietatea  publică  a  Municipiul
Hunedoara,  având  destinația de comerț cu produse artizanale.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 26/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 29/18.01.2022 pentru modificarea Hotărârii nr. 280/2021 privind aprobarea dării în administrare
către unitatea de învățământ preșcolar Grădinița cu Program Prelungit Dumbrava Minunată a bazei materiale,
active fixe și  materiale de natura obiectelor de inventar aferente Creșei  Căsuța cu Pitici, din patrimoniul
municipiului Hunedoara.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.
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Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 27/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 17 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 30/18.01.2022 privind acordarea scutirii la plata impozitului pentru clădirea de domiciliu, aflată
în proprietatea sau coproprietatea persoanelor ale căror venituri lunare sunt mai mici decât salariul minim
brut pe ţară ori constau în exclusivitate din indemnizaţie de şomaj sau ajutor social.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 28/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 18 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre  nr.  31/18.01.2022 privind acordarea  scutirii  la  plata  impozitului  pentru clădirea de domiciliu,  a
terenului  aferent  acesteia  și  pe  mijloacele  de  transport  aflate  în  proprietatea/coproprietatea  persoanelor
beneficiare ale Legii nr. 341/2004, cu modificările şi completările ulterioare.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
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  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 29/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 19 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 32/18.01.2022 privind acordarea scutirii la plata impozitului pentru clădirea și terenul, aflate în
proprietatea societății ,,CASA MIA” SRL  din municipiul Hunedoara,  Str. Piața Libertății , Nr. 16.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 30/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 20 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 33/18.01.2022 privind acordarea scutirii la plata impozitului pentru clădirea situată în Municipiul
Hunedoara, Str. Cerbului, Nr. 12, Bl. A1, Ap. 4, proprietatea Asociaţiei Nevăzătorilor din România – Filiala
Hunedoara.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 31/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 21 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 34/18.01.2022 privind acordarea scutirii la plata impozitului pentru clădirea și terenul, aflate în
proprietatea Asociaţiei ,,Corvin Savaria Tarsasag" din municipiul Hunedoara,  Str. Timotei Cipariu, Nr. 29.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.
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D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Buget
  -      Comisia de Cultură

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Am depus un amendament de retragere a acestui proiect.”

Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar:

 „Domnule consilier mă scuzați, amendamentele se fac la proiectele de hotărâri în sensul în
care doriți să adăugați sau să modificați ceva. Nu puteți să retrageți de pe ordinea de zi un proiect pe care l-a
propus altcineva. Cum să faceți amendament să-și retragă cineva proiectul de pe ordinea de zi?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Ok. Numai un scurt comentariu.”

Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar:

„Poate îl rugați frumos. Dar nu amendament.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nici nu are rost să-l rog frumos... domnule Primar vă rog frumos retrageți...”
D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Rugatul frumos, era o chestie de politețe.”

D-nul primar Dan Bobouțanu:

„Mai greu.” 

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Deci. De ce am dorit să fie retras acest proiect? Va fi afectat bugetul local. Nefiind încasată
suma de 9.000 lei ce poate fi folosită la bursele elevilor. Se creează o discriminare evidentă față de celelalte
partide și față de celelalte ONG-uri.”

D-nul primar Dan Bobouțanu:

„Partidele nu sunt ONG-uri, domnule consilier.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Domnule primar, lăsați-mă să vorbesc că acum era rândul meu.” 

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Scuze, vă rog.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Era rândul meu, domnule primar.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Corect. Vă rog. Am crezut că ați terminat, îmi cer scuze.”
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Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„La comisii am cerut rapoartele de activitate a acestor asociații. Am așteptat două ore și nu
mi-au parvenit.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„La care asociație vă referiți?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„La proiectul 34, nu știu dacă...

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Deci numai cu asociația aceasta aveți probleme, cu celelalte nu.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu, am cu toate. Cu mai multe am, dar noi suntem la numărul 34.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

 „Cu toate asociațiile care au scutiri.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Noi suntem la numărul 34, vorbim despre 34.”

Dna Laura-Valentina Borca-Lucan:

”Domnule Ionescu, celelalte proiecte cu asociații le-ați votat.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Doamnă, interveniți peste mine că nu am înțeles?”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

„Eu i-am dat cuvântul.”

Dna Laura-Valentina Borca-Lucan:

„Vă aduceam aminte, atâta tot. ”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Când i-ați dat cuvântul, domnule Președinte?”

 D-nul primar Dan Bobouțanu:

„Haideți, spuneți-vă punctul de vedere să vă pot lămuri.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Deci, nu am primit nici un raport de activitate, al nici unei asociații.  Și inclusiv a acestei...
nici nu știu ce este. Spuneți-ne și nouă că sunteți inițiator. Despre cine este vorba? Și care e motivația?”

D-nul primar Dan Bobouțanu:

„Bine. Pot să încep? Pot să vă răspund?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Da. Vă rog frumos.”

D-nul primar Dan Bobouțanu:

„Tot din lege citim stimați colegi, nu doar pentru domnul Ionescu, ci și pentru toți consilierii
locali.  Conform Codului  fiscal,  Legea  nr.  207/2015,  notați-vă  domnule  Ionescu,  vă  rog  frumos,  nu  se
datorează impozit, taxă pe clădiri pentru: (și acest lucru este hotărât de către dvs. la inițiativa oricărui Primar,
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nu este doar apanajul  meu, oricărui Primar din România)  clădirile utilizate pentru furnizarea de servicii
sociale  de  către  organizații  neguvernamentale  și  întreprinderi  sociale  ca  furnizor  de  servicii  sociale,
clădirile utilizate de organizațiile nonprofit folosite exclusiv pentru activități  fără  scop lucrativ.  Deci din
Lege. Nu vi se va pune niciodată un proiect pe ordinea de zi care să aibă doar oportunitate și să nu aibă
legalitate, așa cum încearcă să insinueze domnul consilier local. Aceste scutiri sunt date pentru aceste ONG-
uri, de asemenea și pentru terenuri aparținând asociațiilor și fundațiilor folosite exclusiv pentru activități fără
scop lucrativ.  De  ce  se  propun aceste  scutiri?  Pentru  ca  aceste  ONG-uri  desfășoară  activități  sociale  și
prezintă un raport de activitate. Iar Statul român, prin dvs. ca și Consiliu Local, poate sau nu aproba, dar
ținând cont de faptul că  de pe umerii administrației  locale se iau anumite probleme care necesită  sprijin
financiar și  se transferă  în sarcina acestor ONG-uri  care fac activități  sociale  ca și  Direcția de Asistență
Socială, se propune în fiecare an de când a apărut această lege, aceste scutiri. 

Dacă  ați  remarcat  aici,  există  și  ”Asociația  nevăzătorilor”,  există  și  o  ”Asociație  Corvin
Savaria”, există și o ”Asociație umanitară Betel” și toate au în spate un raport de activitate. Vă rog ca până la
următoarea ședință să-i puneți la dispoziție raportul de activitate al Asociației Corvin Savaria la care se referă
în mod explicit domnul consilier și să observe de ce se face această scutire prin Consiliul Local pentru o
sumă foarte mare 8767 de lei. Sper că am fost clar pentru toți consilierii locali deoarece uneori ne punem
întrebarea dacă nu cumva Primarul greșește când supune un astfel de proiect de scutire la plata impozitului pe
clădire și teren pentru un ONG umanitar. Nu greșim, suntem exact pe textul de lege: Legea nr. 207 privind
Codul fiscal. Mulțumesc. ”

Dnul Secretar General Dănuț Militon Laslău:

„Aș  veni  cu  o  completare,  dacă  îmi  permiteți.  Există  o  notă  de  constatare  nr.  3324 din
13.01.2022 care este parte integrantă  din această  hotărâre,  care a fost  supusă  la comisii  și  anume aceea
inspecție fiscală făcută de către inspectorii fiscali care au verificat aceste documente și care atestă că această
Asociație realizează acele activități prevăzute de lege și se propune scutirea de la impozit.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Numai puțin. Cum pot vota cei 21 de consilieri ceva ce nu au văzut? Ei nu au văzut acel
raport. Cum să voteze în cunoștință de cauză? Ne povestiți că...”

Dnul Secretar General Dănuț Militon Laslău:

 „Domnule consilier, eu vă spun următorul lucru. Există o notă de constatare a inspectorilor
fiscali  care  atestă  acest  fapt.  Această  notă  de  constatare  este  un  act  administrativ  încheiat  de  către  un
funcționar în exercițiul funcțiunii.  Dacă  o puneți  la îndoială  aceea constatare a inspectorilor fiscali,  aveți
posibilitatea să contestați în instanță. Și dacă ei au mințit acolo, răspund pentru fals și uz de fals.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Vineri la comisie două  ore am așteptat să  mi se pună  ceva la dispoziție. Credeți  că  este
corect?”

Dnul Secretar General Dănuț Militon Laslău:

 „Eu nu știu cum dvs. nu vi s-a pus la dispoziție și bănuiesc că restul au văzut aceea notă de
constatare. Este parte integrantă din toate proiectele de hotărâri de altfel, unde se acordă scutiri.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

 „Și încă ceva. Celelalte cereri făcute de ONG-uri de ce nu au fost aprobate ca și aceasta?”

Dnul Secretar General Dănuț Militon Laslău:

 „Domnule consilier, toate cererile care au îndeplinit condițiile legale, eu vă asigur că sunt.
Dacă există vreun ONG care a făcut cerere și îndeplinește condițiile legale, vă rog să-mi spuneți. ”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Păi eu de unde să știu dacă îndeplinesc cererile legale?”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

 „Haideți să mergem mai departe.”
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Dnul Secretar General Dănuț Militon Laslău:

 „Cum vă  permiteți  să  lăsați  suspiciunea  asupra  funcționarilor  că  vezi  Doamne  ar  avea
partipliuri cu cineva și cu altcineva nu? Vă rog frumos să fiți mai cumpătat în afirmații.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

 „Domnule Secretar, domnul consilier și-a propus să blocheze ședința prin orice mijloace.
Dânsul nu citește și nici nu vrea să citească.”

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane, înregistrarea audio nu poate reda cu
acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.

Dnul Secretar General Dănuț Militon Laslău:

„Vreau să tranșez lucrurile cu nota de constatare. Nota de constatare care e încheiată în data
de 13.01.2022. ”Subsemnata Hărănguș Angela, având funcția de consilier superior împreună cu Ion Maria
consilier superior în cadrul Serviciului Impozite și Taxe Locale, Impunere, Constatare, Control ca urmare a
cererii ”Asociației Corvin Savaria Tarsasag” înregistrată  cu nr. de (numărul de înregistrare), prin care se
solicită scutirea impozitului pe clădirea situată în str. Timotei Cipariu, ne-am deplasat pe teren unde am
constatat următoarele:

Imobilele situate în municipiul Hunedoara, str. Timotei Cipariu nr. 29, cuprind o bibliotecă,
săli de ședințe și alte încăperi care sunt utilizate în exclusivitate pentru desfășurarea unor activități conform
statutului asociației, respectiv activități curente de tip non profit și a unor evenimente de tip socioculturale în
folosul comunității.”

V-am citit domnule consilier din nota de constatare, încheiată în data de 13.01.2022 Notă de
constatare care a fost la proiectul de hotărâre.”

Dnul Mircea Popa:

„Domnule Președinte, domnule Secretar îmi dați voie la intervenție?”

Dnul Secretar General Dănuț Militon Laslău:

„Poftiți, vă rog. Dar trebuia să o lămuresc că se pune o problemă de legalitate și de a băga așa
niște funcționari în ceață.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

 „Se pune o problemă legată de ”Asociația Corvin Savaria”. Domnul Ionescu ne sugerează
ceva. I-aș răspunde într-un termen așa, mai altfel dar nu este cazul să ducem discuția până acolo. ”Asociația
Corvin Savaria”. Aia îl doare capul pe domnul Ionescu. Vă rog.”

Dnul Mircea Popa:

 „Domnilor, mă  surprinde că  această  ședință  s-a transformat într-un dialog între Consiliul
Local conducerea, președinte, inițiator și domnul consilier Ionescu. 

Dragii mei colegi mai tineri, democrația știți ce înseamnă? Noi vrem să ajungem ca o țară
democrată și ultrademocrată cum sunt Statele Unite. În Statele Unite ale Americii câștigătorul ia tot. PSD-ul
în campania electorală a venit cu un proiect-program, cu un candidat la Primărie care a obținut rezultatele
care bine le știți, a obținut un număr de consilieri, în baza programului pe care l-a prezentat își face proiectele
de hotărâri pe plan mediu și lung și își face și bugetele și toate calculele care sunt aferente.

Ca să nu lungesc, că o să ajungem la o ședință din asta care nu o să fie online, o să o avem
sală, atunci o să am timp mai mult ca să vă povestesc și să vă spun cam ce înseamnă democrația domnilor
parlamentari  tineri,  vă  dau  numai  un  exemplu.  PNRR-ul,  Planul  acela  Național  de  Redresare  care  s-a
prezentat la Bruxelles, nici nu s-a pus în discuție și nici nu l-a văzut PSD-ul. Și s-a trimis la Bruxelles. Deci
ce înseamnă aia? Partidele care conduc și care sunt în actul guvernamental la conducerea țării, ei au inițiativa.
Că e bună, că e rea, la nivel național, la nivel local, sunt...”

Dnul Secretar General Dănuț Militon Laslău:
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 „Cu tot respectul domnule consilier, haideți să  depășim momentul, să fim punctuali dacă
avem ceva cu privire la acest proiect de hotărâre.”

Dnul Mircea Popa:

 „Păi întruna tot discutăm. Democrația este ceea ce vrem noi să fie.”

Dnul Secretar General Dănuț Militon Laslău:

 „Am înțeles.” 

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

 „Un drept la replică la domnul consilier, că nu se poate așa ceva.”

Dnul Secretar General Dănuț Militon Laslău:

 „Poftiți la dreptul la replică.”

Dnul Bujor-Virgil Sevastru:

„Domnule Președinte de ședință, vă rog să conduceți ședința”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

„Păi conduc ședința, da. Spuneți domnule Ionescu și cu asta terminăm.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Da,  ok.  Mulțumesc.  Domnul  consilier  ne  vorbește  de  dictatura  majorității.  Ceea  ce  e
inacceptabil. Domnul fiind fost membru PRM.”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

„Da, am înțeles și replica. Să trecem la vot.”

Dnul Mircea Popa:

”Nu mi-e rușine că am fost membru PRM dar nu am vrut să mă arunc niciodată de pe nici o
clădire în viața mea.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„ Aveți tot timpul domnule consilier.”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

„Haideți să trecem la vot că divagăm.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

 „Domnule Președinte, în calitate de inițiator al acestui proiect, vă rog eu frumos, haideți să
conducem în limitele decenței. Ne putem supăra și contrazice pe texte de lege, pe Codul Administrativ, pe
Legea Finanțelor Publice. Fără atacuri la persoană. Eu vă propun, în momentul în care mai există astfel de
atacuri,  să  închideți  microfonul.  Pentru  că  există  un  regulament,  în  Codul  Administrativ  care  spune  ce
sancțiuni poate lua un consilier. Acceptăm orice amendament, acceptăm orice discuție la subiectul respectiv,
dar fără atacuri la persoană. Nu suntem aici pe maidan. Reprezentăm municipiul Hunedoara, cel mai mare
municipiu din acest județ. Vă rog frumos.”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

„Da. Am înțeles. Trecem la votul hotărârii pe ansamblu de la punctul 21.”

Hotărârea nr. 32/2022 se aprobă cu 20 voturi „pentru” ( Bolosin Florin, Borca-Lucan

Laura-Valentina, Butuc Ioan, Constantin Ioan, Costa Diana-Claudia, Cristea Maria, Fetica Andrei-

Ionuț, Gherman Petre-Lucian, Ilea Sorin, Mărginean Alexandru, Muntean Petru, Olar Cătălin-Florin,

Palcău  Ciprian-Ștefan,  Popa  Mircea-Marcel,   Popa  Sebastian-Alexandru,  Predică  Mihaela-Alina,
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Sevastru Bujor-Virgil, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Voinia Claudiu-Sorin) și 1 vot ”împotrivă”
(Claudiu-Ștefan Ionescu).

La punctul 22 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 35/18.01.2022 privind acordarea scutirii  la plată impozitului pentru clădirile şi terenul aferent,
situate în Municipiul Hunedoara, str. Avram Iancu, nr. 1, bl. 136, ap. 25, str. Batiz, nr. 4A şi str. Trandafirilor,
nr. 18 și nr. 22, proprietatea Asociației Umanitare Betel.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul primar Dan Bobouțanu:

 „Doar o singură remarcă. Dacă data trecută s-a votat la scutirea la plata impozitului pentru o
”Asociație Corvin Savaria” aparținând etniei maghiare, etnie cu care ne mândrim în Hunedoara de altfel, de
această  dată  este  vorba  de  o  asociație  umanitară  Betel,  care  aparține  unei  Biserici  creștine  cu  care  ne
mândrim în egală măsură și pentru care propun aplicarea legii. Mulțumesc.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Cultură

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

 „Am depus un amendament.”

Dnul Bujor-Virgil Sevastru:

„Domnule Președinte, vă rugăm luați măsuri.”

Dnul Secretar General Dănuț Militon Laslău:

„În ce constă acel amendament?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Acel amendament? Reducerea cu doar 50% a scutirii de impozit. Este trecut acolo. Nu știu
dacă nu l-ați văzut, scris mare amendament.”

Dnul Secretar General Dănuț Militon Laslău:

 „De acord, doar că nu este de datoria mea să-l susțin, ci este de datoria inițiatorului. Tocmai
de asta v-am întrebat.” 

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Bine, mulțumesc.”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

„Domnule Ionescu, ați terminat sau nu?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu, încă  nu am terminat.  Deci susțin  un amendament  pe care l-am depus la comisie și
doresc cu sprijinul PSD, a celor 13 consilieri, ca această propunere, să fie scutit numai cu 50% pentru bursele
elevilor, nu pentru altceva.” 
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Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar:

 „Domnule consilier, de ce 50%? De ce nu 45, sau 48 sau 62?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Mă întrebați pe mine asta?”

Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar:

„Ca să pot să vă susțin, numai de aceea vă întreb.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Mi se pare o moderație. Să fim moderați în toate.”

Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar:

„Dar moderația e 50% sau 60 sau 40?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Păi nu, așa consider eu că 50 e... vreți mai mult?”

Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar:

„Cât s-ar duce spre burse?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Păi hai să socotim din 300 de mil. , 150 de mil.”

Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar:

„Cam cât ar fi pe elev?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Pentru 10 burse sociale cred că ar merita. Ce ziceți?”

Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar:

„Burse sociale?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Da.”

Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar:

„Eu cred că se acordă la toată lumea care îndeplinește condițiile.” 

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Bineînțeles că se acordă la toată lumea.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Am mai găsit 10.”

Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar:

„Nu. Noi vorbeam de cuantum. Ați zis să mărim bursele elevilor. Cam cu cât?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Cu cât? Păi de exemplu găsim 10 elevi și le dăm burse sociale.” 

Dnul Viceprimar Cătălin-Florin Olar:

„Nu merge așa.” 

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:
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 „ Este irelevant ce faceți cu banii.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Dar dvs. știți Legea educației cum se dau aceste burse?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„În baza unor condiții bineînțeles.” 

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Spuneți-mi și mie care sunt condițiile? Și care sunt cele patru tipuri de burse?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Facem teste acuma?”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Vă întreb dacă știți. Știți sau nu știți?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Eu știu. Nu dau examen în fața dvs. ”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

 „Știți care sunt bursele și cum se acordă ele?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Da, sunt burse sociale, burse de merit, burse excepționale...”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Nu sunt așa cum le spuneți dar nu are importanță. Dar știți cum se acordă? Adică cum iei 10
elevi, care sunt acei 10 elevi?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu are nici o relevanță. ”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Domnule Ionescu, dumneavoastră  ați reușit ceea ce v-ați propus în această  dimineață, să
țineți toată ședința în loc, să duceți în derizoriu fiecare proiect de hotărâre fiind total pe lângă subiect, doar
pentru că așa vreți. Nu că nu știți să citiți, că știți să citiți foarte bine. Ați fost cadru militar, bugetar toată
viața, plătit din taxele și impozitele cetățenilor toată viața.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Ca și dvs.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Ieșiți  la pensie  la o vârstă  foarte fragedă  când alți  cetățeni  muncesc ca să  vă  plătească
pensia.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Îmi reproșați asta sau ce? Că nu înțeleg.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Domnule consilier, studiați legea și nu mai țineți ședința în loc. Aveți un amendament, da?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Da.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:
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„L-ați înregistrat la comisie, da?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Da, corect.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Haideți  să  vedem câte voturi  va lua amendamentul dvs.? Ca să  vedeți  câtă  credibilitate
aveți. Vă rog să votați. ”

Dnul Florin Bolosin:

„Înainte de vot aș vrea să iau cuvântul și eu dacă îmi permiteți domnule Președinte.”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

„Bine domnule Bolosin și după aceea votăm. Haideți.”

Dnul Florin Bolosin:

„Fac unele precizări în maxim 3 minute. ”Asociația umanitară Betel” a cărui președinte este
fratele pastor Corneliu Medea pe care îl cunosc personal foarte bine și sunt activ în această Asociație, vreau
să vă spun că desfășoară câteva activități pentru prevenirea abandonului școlar, 50 de copii sunt sprijiniți din
cartierele micro 7, micro 6 și micro 5. Desfășoară activități umanitare pentru familiile nevoiașe, peste 100 de
tone de alimente, haine, încălțăminte sunt distribuite anual prin această Asociație acestor familii din aceste
cartiere ale municipiului nostru Hunedoara. Doar în luna Decembrie și Ianuarie au fost distribuite peste 6.000
de pachete copiilor cu nevoi din Hunedoara. O sumă care a fost de 150.000 de euro. Prin Cantina socială
”Casa pâinii”  sunt hrăniți  cu o masă  caldă  mulți  copii iar alții  primesc zilnic de la sediul  Asociației în
principal de pe străzile Lătureni, Batiz, Trandafirilor. 

Stimați consilieri, în conformitate cu legea, propun ca amendamentul  domnului consilier
local Ionescu să fie respins, iar proiectul de hotărâre să fie aprobat. Vă mulțumesc.”

Se supune la vot amendamentul  domnului consilier Claudiu-Ștefan Ionescu, care obține
1 vot „pentru” (Claudiu-Ștefan Ionescu). 

Având  în  vedere  faptul  că  amendamentul  nu  a  întrunit  numărul  necesar  de  voturi
”pentru”, acesta nu a fost adoptat.

Dnul Viceprimar Florin-Cătălin Olar:

„Olar, ”împotrivă”, pentru că amendamentul nu are nici cap nici coadă.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

 „Câte voturi au fost ”pentru”, domnule Președinte?”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

 „Al domnului Ionescu, atât. S-a văzut valoarea.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Am înțeles.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Valoarea la ce, domnule?”

 Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

 „A amendamentului dvs.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Cum vă permiteți așa ceva?”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.
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Hotărârea nr. 33/2022  se aprobă  cu 20 voturi „pentru” (Bolosin Florin, Borca-Lucan

Laura-Valentina, Butuc Ioan, Constantin Ioan, Costa Diana-Claudia, Cristea Maria, Fetica Andrei-

Ionuț, Gherman Petre-Lucian, Ilea Sorin, Mărginean Alexandru, Muntean Petru, Olar Cătălin-Florin,

Palcău  Ciprian-Ștefan,  Popa  Mircea-Marcel,   Popa  Sebastian-Alexandru,  Predică  Mihaela-Alina,

Sevastru Bujor-Virgil, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Voinia Claudiu-Sorin) și 1 vot ”împotrivă”
(Claudiu-Ștefan Ionescu).

La punctul 23 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 36/18.01.2022 privind acordarea scutirii la plata impozitului pentru clădirea și terenul, aflate în
proprietatea Asociaţiei ,,Speranța Vie” din municipiul Hunedoara,  Str. Romanilor , Nr. 53A.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Cultură

În continuare, se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Am un amendament. Același amendament, cu 50%. Vă rog să-l supuneți la vot.”

Se supune la vot amendamentul  domnului consilier Claudiu-Ștefan Ionescu, care obține
1 vot „pentru”(Claudiu-Ștefan Ionescu). 

Având  în  vedere  faptul  că  amendamentul  nu  a  întrunit  numărul  necesar  de  voturi
”pentru”, acesta nu a fost adoptat.

Dnul Viceprimar Florin-Cătălin Olar:

„Domnule Ionescu, măcar dumneavoastră să fiți ”pentru”.”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

 „Da, că nu a ridicat mâna domnul Ionescu.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Mulțumesc, domnul Vice.”

Dnul Viceprimar Florin-Cătălin Olar:

„Oricând, o plăcere.”

Dnul Secretar General Dănuț Militon Laslău:

„Haideți să încercăm să păstrăm solemnitatea ședinței, pentru că ușor și sigur ne îndreptăm
spre circ.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 34/2022 se aprobă cu 20 voturi „pentru” ( Bolosin Florin, Borca-Lucan
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Laura-Valentina, Butuc Ioan, Constantin Ioan, Costa Diana-Claudia, Cristea Maria, Fetica Andrei-

Ionuț, Gherman Petre-Lucian, Ilea Sorin, Mărginean Alexandru, Muntean Petru, Olar Cătălin-Florin,

Palcău  Ciprian-Ștefan,  Popa  Mircea-Marcel,   Popa  Sebastian-Alexandru,  Predică  Mihaela-Alina,

Sevastru Bujor-Virgil, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Voinia Claudiu-Sorin) și 1 vot ”împotrivă”
(Claudiu-Ștefan Ionescu).

La punctul 24 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată). Proiect de
hotărâre nr. 37/18.01.2022 privind aprobarea vânzării prin licitație publică a terenului intravilan în suprafaţă
de 300 mp,  situat  în  Municipiul  Hunedoara,  str.  Carpaţi  nr.  62 jud.  Hunedoara înscris  în  CF nr.  63114
Hunedoara  nr.  cadastral  63114,  aparţinând  domeniului  privat  al  Municipiului  Hunedoara  categorie  curţi
construcţii, fără construcţii pe el şi liber de sarcini.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 35/2022 se aprobă cu 20 voturi „pentru” ( Bolosin Florin, Borca-Lucan

Laura-Valentina, Butuc Ioan, Constantin Ioan, Costa Diana-Claudia, Cristea Maria, Fetica Andrei-

Ionuț, Gherman Petre-Lucian, Ilea Sorin, Mărginean Alexandru, Muntean Petru, Olar Cătălin-Florin,

Palcău  Ciprian-Ștefan,  Popa  Mircea-Marcel,   Popa  Sebastian-Alexandru,  Predică  Mihaela-Alina,

Sevastru Bujor-Virgil, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Voinia Claudiu-Sorin) și 1 vot ”abținere”

(Claudiu-Ștefan Ionescu).

La punctul 25 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată). Proiect de
hotărâre nr. 38/18.01.2022 privind aprobarea vânzării prin licitație publică a terenului intravilan în suprafață
de 800 mp situat   în sat Pestișu Mare, nr.  26B,  jud. Hunedoara înscris în CF nr.  72122 Hunedoara nr.
cadastral 72122, aparținând domeniului  privat  al  Municipiului  Hunedoara categorie curţi  construcții, fără
construcții pe el și liber de sarcini.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Cultură
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În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„ Hunedoara nu are un Registru Local al Spațiilor Verzi aprobat de Consiliul Local și până în
acest  moment nu cunoaștem legal  care sunt spațiile verzi  din municipiul  Hunedoara. Cât spațiu verde îi
revine unui locuitor și cât spațiu verde din municipiu se încadrează...”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

„Legat de proiectul de hotărâre numărul 25.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Numai puțin, lăsați-mă să vorbesc.”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

 „Păi, divagați.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„De unde știți că divaghez?”
Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

„Păi, ați început cu Registrul Spațiilor Verzi.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Lăsați-mă să vorbesc. Din acest motiv, indiferent de orice  alte înscrisuri puse la dispoziție,
nu  putem înstrăina  nici  un  teren  până  când  nu  avem garanția  că  acesta  nu  se  află  pe  spațiul  verde  al
municipiului Hunedoara.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„Dar ați fost să-l vedeți unde este?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu știu, că...”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Dar sunteți consilier local, trebuie să vă informați. De ce v-au votat cetățenii doar să luați
indemnizația?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Trebuia să merg acolo, domnule Primar?”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Domnule  consilier,  dumneavoastră  aveți  dreptul  să  mergeți  să  verificați  documentații,
număr cadastral, să identificați.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Hârtia și Legea e mai presus de vederea mea, să știți.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Hârtia și Legea. Identificarea însemna să vă deplasați că pentru asta primiți o indemnizație.
Ați fost?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Păi de ce să merg?”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
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„Să verificați domnule consilier. Stăteați în birou la serviciu și verificați hoții din birou?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Da, veneau la poartă și se predau singuri.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„A, veneau la dumneavoastră la poartă. Am înțeles.”

Dnul Viceprimar Florin-Cătălin Olar:

 „Domnule consilier, îmi cer scuze. Aici dacă vedeți că e vânzare prin licitație publică a unui
teren, este înscris în C.F. iar categoria din acel C.F. este ”curți construcții”.  Deci nu trebuia făcut nimic
altceva.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Toate terenurile sunt înscrise în CF. Să ne înțelegem.”

Dnul Viceprimar Florin-Cătălin Olar:

„Dar au destinație. Acesta are destinație ”curți construcții”.”
Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Arătați-mi dovada.”

Dnul Secretar General Dănuț Militon Laslău:

„Este pus în spate, la C.F. domnule Ionescu.”

Dnul Viceprimar Florin-Cătălin Olar:

„Scrie în proiectul de hotărâre, domnule consilier.”

Dnul Secretar General Dănuț Militon Laslău:

„Mai există un C.F. actualizat la zi în care este pe categoria ”curți construcții”, nu ”zone
verzi”.”

Dnul Viceprimar Florin-Cătălin Olar:

„Păi scrie în titlul proiectului, domnule consilier.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Și dacă scrie în titlul proiectului, ce?”

Dnul Secretar General Dănuț Militon Laslău:

„Domnule consilier, există C.F. atașat la spate care spune ”curți construcții”.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„Domnule  Secretar,  îmi  cer  scuze  stimați  colegi,  este  păcat  că  această  ședință  nu  am
înregistrat-o video. Să vadă și cetățenii cam cum combate domnul consilier local proiecte de hotărâre aflate
în deplină legalitate și cum își face datoria.

Data  viitoare  propun  să  ne  întâlnim  față  în  față  și  să  înregistrăm  ședințele  ca  acești
cetățeni...c ”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„No, ați văzut că se poate înregistra?”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„Ca să vedeți unde vreau să ajung, domnule consilier, să vadă  și acești  cetățeni cam cine
ajunge în Consiliul Local. Cineva care nu vrea să citească, ne se deplasează la fața locului dar încasează
indemnizația fără nici o problemă, bugetar fiind toată viața. Mai adăugăm pe lângă pensia de bugetar încă o
indemnizație de bugetar. Domnule Secretar, sper să  găsim locația potrivită.  Și  să  nu-și  facă  griji  domnul
Ionescu cu COVID - ul că o să luăm toate măsurile să nu se îmbolnăvească nimeni la ședința față în față.”
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Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Poate mai moare un consilier, știți?”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

„Doamne ferește, domnule Ionescu nu mai faceți glume de acestea.”

Dnul Viceprimar Florin-Cătălin Olar:

„Acum, îi cam greu ca domnul Ionescu să învețe și despre Cadastru și despre Urbanism și
despre Codul Administrativ, într-un termen așa de scurt.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„Mă iertați că am pus atâtea întrebări pe lege.”

Dnul Secretar General Dănuț Militon Laslău:

„Bun, înainte de a  trece la  vot.  Încă  o  dată,  pentru clarificarea situației.  La proiectul  de
hotărâre există în spate un C.F. care spune foarte clar, destinația terenului este ”curți construcții”.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 36/2022 se aprobă cu 20 voturi „pentru” ( Bolosin Florin, Borca-Lucan

Laura-Valentina, Butuc Ioan, Constantin Ioan, Costa Diana-Claudia, Cristea Maria, Fetica Andrei-

Ionuț, Gherman Petre-Lucian, Ilea Sorin, Mărginean Alexandru, Muntean Petru, Olar Cătălin-Florin,

Palcău  Ciprian-Ștefan,  Popa  Mircea-Marcel,   Popa  Sebastian-Alexandru,  Predică  Mihaela-Alina,

Sevastru Bujor-Virgil, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Voinia Claudiu-Sorin) și 1 vot ”abținere”

(Claudiu-Ștefan Ionescu).

La punctul 26 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată). Proiect de
hotărâre nr. 39/18.01.2022 privind aprobarea vânzării prin licitație publică a terenului intravilan în suprafaţă
de  2800 mp,  situat  în  sat  Pestișu Mare,  nr.  1C,  jud.  Hunedoara înscris  în  CF nr.  72354 Hunedoara nr.
cadastral  72354, aparţinând domeniului  privat  al  Municipiului  Hunedoara categorie curţi  construcţii,  fără
construcţii pe el şi liber de sarcini.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 37/2022 se aprobă cu 20 voturi „pentru” ( Bolosin Florin, Borca-Lucan

Laura-Valentina, Butuc Ioan, Constantin Ioan, Costa Diana-Claudia, Cristea Maria, Fetica Andrei-

Ionuț, Gherman Petre-Lucian, Ilea Sorin, Mărginean Alexandru, Muntean Petru, Olar Cătălin-Florin,

Palcău  Ciprian-Ștefan,  Popa  Mircea-Marcel,   Popa  Sebastian-Alexandru,  Predică  Mihaela-Alina,

Sevastru Bujor-Virgil, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Voinia Claudiu-Sorin) și 1 vot ”abținere”

(Claudiu-Ștefan Ionescu).
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La punctul 27 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre  nr.  41/19.01.2022  privind  însuşirea   Raportului  informării  și  consultării  publicului,  precum și
aprobarea  Planului  Urbanistic  de  Detaliu   pentru   „Reabilitare,  modernizare  şi  dotare  Parc  Central  din
Municipiul Hunedoara” .

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Este vorba de HCL - ul numărul 41?”

Dnul Secretar General Dănuț Militon Laslău:

„Proiectul de hotărâre da, numărul 41.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

”Da, mulțumesc. Vreau să iau cuvântul. 
Conform studiului de fundamentare peisaj și P.U.D. realizat de către Muun Concept, care nu

amintește absolut deloc de existența vreunui Registru Local al Spațiilor Verzi, în Parcul Central există 23 de
salcâmi, 25 de tei, 5 arțari, 5 mesteceni. Arbori ocrotiți de Legea nr. 24/2007 care urmează să fie toaletați. Pe
de altă  parte,  vă  citez din lege, ca să  vă  dați  seama unde vreau să  ajung. Art.10, alin. (3) din Legea nr.
24/2007 menționează:

”Alin.  (3) Extinderea intravilanului  localităților,  transformarea zonelor cu alte funcții  în
zone rezidențiale  și  construire  pe terenuri  de  peste  3.000 m aflate  în  proprietatea statului,  a  unităților
administrativ teritoriale, a autorităților centrale și locale, se pot realiza exclusiv pe baza documentațiilor de
urbanism care să prevadă un minim 20 mp de spațiu verde/cap de locuitor și un minim de 5% spații verzi
publice.”

Neavând  un  Registru  Local  al  Spațiilor  Verzi  aprobat  de  Consiliul  Local  până  în  acest
moment, nu cunoaștem legal care sunt spațiile verzi din municipiul Hunedoara. Cât spațiu verde îi revine
unui locuitor al municipiului Hunedoara și dacă spațiul verde din municipiul Hunedoara se încadrează în cei
26 mp locuitor, conform cerințelor U.E sau 5 m locuitor privind suprafețele verzi publice.

Totodată nu putem avea  un P.U.D. , Plan Urbanistic de detaliu, dacă nu avem Registru Local
al Spațiilor Verzi.”

Dnul Secretar General Dănuț Militon Laslău:

 „Vă rog să indicați și articolul de lege care spune că nu avem voie să avem un P.U.D. dacă
nu avem Registrul Spațiilor Verzi.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Asta e părerea mea personală.”
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Datorită  discuţiilor  aprinse  şi  a  dialogurilor  simultane  din  sală,  înregistrarea  audio  nu
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

 „Aici mergem cu păreri sau mergem pe lege, domnule?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Eu vă citesc din lege.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Domnule, părerea dumitale este părerea dumitale. Textul de lege, că  ați  venit cu text de
lege.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu mai interveniți peste mine, domnule Primar. Lăsați-mă să-mi duc...”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Ascultați-mă, ați început cu un text de lege.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu vă ascult. Dați-mi voie să vorbesc, să iau cuvântul, după care povestiți dumneavoastră ce
doriți. Bine?”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

„Îi dau eu voie la domnul Primar să intre în discuție.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„Haideți să îl lăsăm să ne spună textul de lege.”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

 „Spuneți textul de lege domnule Ionescu.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Art. 12, alin. (5) din Legea nr. 24/2007.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„Care spune ce?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„În cazul arborilor ornamentali  (tei,  salcâmi,  castani,  arțari)  plantați  pe  spațiile  verzi  din
domeniul public precum și a celor plantați în alineamentele din lungul  bulevardelor și străzilor...”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„Asta știm. Spuneți unde scrie de P.U.D. Că noi suntem la P.U.D. ”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu, eu vă context toată povestea asta.”

 D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Domnule, scrie de P.U.D.? Nu, nu.. În afară de părerea dumneavoastră. ”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Art.3, alin. (3) din  Legea 24.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Domnule, scrie de P.U.D. acolo?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Eu invoc art. 10, alin. (3).”
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Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„A, invocați dumneavoastră dar acolo nu scrie de P.U.D.”

Dnul Viceprimar Florin-Cătălin Olar:

„Domnule consilier, art. 18, alin. (7) l-ați citit din aceeași lege?”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Eu am citit toate articolele.”

Dnul Viceprimar Florin-Cătălin Olar:

„Păi, ziceți-l și pe acela.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Păi de ce să-l zic eu?”

Dnul Viceprimar Florin-Cătălin Olar:

„Hai că îl zic eu.”

Dnul Secretar General Dănuț Militon Laslău:

„V-a răspuns colega de la Urbanism. Eu cred că v-a clarificat la comisii, dar nu dați dovadă
de bună credință. Dacă tot citiți, citiți și ce v-a spus colega?”

Dnul Viceprimar Florin-Cătălin Olar:

„Hai că vă spun eu. Zice că prin excepție de la prevederile alin. 5 se pot amplasa pe un spațiu
verde alei pietonale, mobilier urban, etc. Mai citiți și excepțiile.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„Excepțiile nu-l interesează. Citește doar ce-l interesează.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Vă citesc din nou art.10. alin(3) .”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„Domnule Președinte, pot să vorbesc în calitate de inițiator?”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

„Da.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„Stimați colegi, acest Parc Central pe care-l cunoașteți cu toții și care a fost înstrăinat într-o
anumită formă către un antreprenor local, a ajuns după mai multe discuții și negocieri înapoi în patrimoniul
Primăriei și evident intenția noastră este de a depune un proiect pe fonduri europene, pe Axa de finanțare
regenerare, pentru a-l moderniza și a-l dota cu mobilier și tot ce trebuie. 

Dacă  ne-am lua după  domnul  Ionescu,  cu siguranță  nu am face absolut  nimic niciodată.
P.U.D.-ul  este  obligatoriu  ca  să  putem trece  la  faza  următoare,  documentul  de  avizare  a  lucrărilor  de
intervenție care stabilește indicatorii tehnico-economici. Ulterior se vine din nou în ședința de Consiliu Local
și se votează. Se trece la proiectarea tehnică și execuție, evident depunerea proiectului făcându-se la ADR
VEST.

Cu siguranță, dacă ar fi citit din nou ce înseamnă aceste Axe de finanțare, pe planul național
de redresare și reziliență ar fi văzut că indicatorii de ocupare cu construcții, respectiv alei sau cu altceva într-
un parc sunt mult mai drastici decât vorbește domnia sa. Pentru că Uniunea Europeană susține și încurajează
astfel de proiecte pentru spațiile verzi.

Evident, dacă ne referim la toaletările copacilor din Parcul Central, domnilor,  legea obligă
Administrația publică  să  toaleteze așa cum legea bunului simț  ne obligă să  ne tundem câteodată.  Tocmai
pentru a se regenera și copacul și podoaba capilară. 

Nu este greu de înțeles de ce fac această trimitere și vreau să o completez cu faptul că în țară
sunt foarte multe  spețe pe instanță, pierdute de administrațiile publice locale pentru că nu au avut grijă să
toaleteze copacii și s-au întâmplat accidente grave, atunci când un copac a căzut peste o mașină sau unui
copac netoaletat i s-a rupt o creangă și a căzut peste un cetățean.

În rest, absolut tot ceea ce supun spre aprobare este oportun și perfect legal pe textele de lege
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din România și inclusiv pe Planul Național de Redresare și Reziliență. Mulțumesc.”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

„Da, mulțumim domnule Primar.”

Dnul Claudiu-Ștefan Ionescu:

 „Pot să am și eu o replică?”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

 „Nu. Am eu un amendament la acest proiect. O eroare materială.
Având în vedere adresa  transmisă  de către S.C.  Muun Concept S.R.L.  și  înregistrată  la

Primăria  Municipiului  Hunedoara sub numărul   6840/27.01.2022,   pentru  Planul  Urbanistic  de Detaliu
„Reabilitare, modernizare şi dotare Parc Central din Municipiul Hunedoara”, prin care ne comunică eroarea
materială a numărului de „45 de arbori” din Studiul de fundamentare de peisaj respectiv, pagina 16, cap. 5.1
și pagina 17, cap. 5.2 și din Memoriu de prezentare  pagina 17, cap. 4.8, cap. 4.9 și pagina 18, cap. 4.12
aferentă documentaţiei de urbanism  Plan Urbanistic de Detaliu  pentru „Reabilitare, modernizare şi dotare
Parc Central  din Municipiul  Hunedoara”,  fac următorul  amendament:  se  înlocuieşte  numărul  de ”45 de
arbori“ , cu numărul ”55 de arbori”.

Se supune la vot  amendamentul   domnului  consilier Ciprian -  Ștefan Palcău,  care se
aprobă în unanimitate.

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 38/2022 se aprobă cu 20 voturi „pentru” ( Bolosin Florin, Borca-Lucan

Laura-Valentina, Butuc Ioan, Constantin Ioan, Costa Diana-Claudia, Cristea Maria, Fetica Andrei-

Ionuț, Gherman Petre-Lucian, Ilea Sorin, Mărginean Alexandru, Muntean Petru, Olar Cătălin-Florin,

Palcău  Ciprian-Ștefan,  Popa  Mircea-Marcel,   Popa  Sebastian-Alexandru,  Predică  Mihaela-Alina,

Sevastru Bujor-Virgil, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Voinia Claudiu-Sorin) și 1 vot ”împotrivă”
(Claudiu-Ștefan Ionescu).

La punctul 28 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre  nr.  42/20.01.2022  privind  modificarea  și  completarea  Hotărârii  Consiliului  Local  nr.  168/2021
pentru aprobarea documentației  de avizare a lucrărilor de intervenție (DALI) și  a indicatorilor tehnico –
economici  pentru obiectivul  de investiție  „Reabilitare  blocuri  sociale  din  municipiul  Hunedoara” -  Bloc
Social, nr. G9, str. Eliberării nr. 1, localitatea Hunedoara, județul Hunedoara.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 39/2022 se aprobă în unanimitate.
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La punctul 29 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 43/20.01.2022 privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 167/2021 pentru
aprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenție (DALI) și a indicatorilor tehnico – economici
pentru obiectivul de investiție „Reabilitare blocuri sociale din municipiul Hunedoara” - Bloc Social, nr. G2,
str. Nicolae Bălcescu nr.6, localitatea Hunedoara, județul Hunedoara.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

În continuare, se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Aș dori să-l întreb pe domnul primar de ce se reia licitația? Mulțumesc.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Veți primi răspuns în scris.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Dar puteți să-mi spuneți acum. Nu sunteți pregătit să-mi răspundeți?”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Chiar vreau să aplic procedura total, în scris cu antetul Primăriei. Bine?”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Da. Că nu aveți ce să spuneți.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Aș putea să vă spun eu.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Nu, domnule Secretar. Îi dați răspunsul în scris.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Aștept răspunsul în scris. Mulțumesc.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Pe urmă, spune că nu așa am zis, că nu așa am făcut.”

Dnul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Nu discutăm de reluarea licitației, pentru că nu a avut loc nici o licitație.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Domnule Secretar răspuns în scris, bine?”
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Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 40/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 30 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 44/20.01.2022 privind prelungirea contractelor de închiriere pentru unitățile locative construite de
către  Agenţia  Naţională  pentru  Locuinţe  din  municipiul  Hunedoara,  Str.  Luncii,  nr.2,  blocul  7  şi  Aleea
Cîmpului, nr.4, blocul 6.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.
Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 41/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 31 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 45/25.01.2022 privind aprobarea studiului de fezabilitate  și a indicatorilor tehnico-economici
pentru realizarea obiectivului de investiție „Extindere rețea de apă și canalizare menajeră Hunedoara, Aleea
Tineretului,  judeţul Hunedoara”.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 42/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 32 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre  nr.  46/26.01.2022 pentru modificarea  Anexei  nr.  2  la  Hotărârea Consiliului  Local  nr.  408/2020
privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru Spitalul Municipal „Dr. Alexandru Simionescu”
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Hunedoara, cu modificările ulterioare.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 43/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 33 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre  nr.  51/27.01.2022 pentru modificarea Hotărârii  Consiliului  Local  al  municipiului  Hunedoara nr.
211/2021 privind  aprobarea documentației tehnico – economice  pentru obiectivul de investiții „Reabilitare
instalații electrice etaj 1 Complex Comercial Dunărea Hunedoara, localitatea Hunedoara, județul Hunedoara
– faza PT ”.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

În continuare, se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Valoarea totală a lucrărilor amintite în conformitate cu documentația tehnică actualizată, ar
fi de 716.380 lei. Adică 7 miliarde de lei vechi. Din punctul meu de vedere este prea mare. Mulțumesc.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Ați studiat documentele? Unde ați găsit inadvertențe? La care capitol de pe Deviz?”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”La toate capitolele. Mi se pare un pic cam mult.” 

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”La care capitol? ”Instalații”? ”Dotări”?”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”La capitolul 1.”
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Dnul primar Dan Bobouțanu:

”La capitolul cu ”Dotările”? Vi se pare mare la acela cu ”Dotările”?”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Mi se pare suma foarte mare.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Vi se pare mare la capitolul cu ”Dotările”?”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Nu mai îmi răspundeți în scris acum?”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Eu vă întreb. Vi se pare mare la capitolul cu ”Dotările”?”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Ați zis că respectați legea și îmi răspundeți în scris.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Capitolul cu ”Dotările”, nu există. Nu ați citit nimic. Stați liniștit. Nu ați citit nimic.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Ce ”Dotări”? Eu am zis punctul 1.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Haideți domnule președinte, să trecem mai departe, la vot.” 
  
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 44/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 34 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr. 52/27.01.2022 privind aprobarea  documentației de avizare a lucrărilor de intervenții (DALI) și a
indicatorilor tehnico – economici  pentru  obiectivul de  investiție „Reabilitare Hala Obor și demolare corp
C2 și C3”, municipiul Hunedoara, str. Bicaz, nr. 2A.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

În continuare, se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Domnule primar, în anul 2016 toamna, s-a votat în Consiliu Local trimiterea către CNAI, a
unei documentații de avizare pentru lucrări de intervenție DALI în piața Obor.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:
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”Ce înseamnă CNAI? Că nu știu.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Nu știu nici eu.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Păi și atunci de ce spuneți?”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Păi nu știți ce înseamnă CNAI?”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Păi nu, vă întreb pe dumneavoastră, că dumneavoastră ați rostit cuvântul, nu eu.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Da, mă lăsați să vorbesc?”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Da, dar ce înseamnă CNAI? Că nu am auzit de așa ceva.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Lăsați-mă să mă duc până la capăt.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Domnule, dumneata ai noțiunea cuvintelor?”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Da, am.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Ce înseamnă CNAI?”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Lăsați-mă să vă spun.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”A, nu ști dar spui?”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Compania Națională de Investiții.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Nu CNAI. CNAI o fi altceva. Nu am auzit de CNAI.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Compania Națională de Investiții.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Păi este CNI. Este altă discuție. Bine?”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Bine. Deci despre Compania Națională de Investiții, vorbeam.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Ok.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Dar lăsați-mă să termin, vă rog frumos. S-a plătit un studiu de fezabilitate pentru această
lucrare de câteva sute de mii de euro. Vreau să știu ce s-a întâmplat, că eu am studiat pe site-ul CNAI și nu
apare acest proiect.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:
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”Așa. O să primiți răspuns și la întrebarea aceasta. Fiți convins.” 

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Hopa. Nu mai este cu articolul 1?””

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Nu mai vreți răspuns? Vă dăm răspuns scris. Dacă nu aveți noțiunea cuvintelor, este bine să
rămână scris.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Nu mai apare la capitolul 1?”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Data  viitoare,  sunt  convins  că  o  să  citiți  ca  să  nu  mai  fiți  luat  prin  surprindere.  O  să
cunoașteți  și  numele instituțiilor Statului, sunt absolut  convins. Iar cu dumneavoastră  vom lucra în scris,
pentru că una spuneți și alta… Bine?”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Da, bine. Deci nu aveți replică. Am înțeles.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Avem replică, dar v-am spus. Cu unul ca dumneavoastră, doar în scris se lucrează.”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Bine, mulțumesc. Nu aveți replică, am reținut.”

Dnul primar Dan Bobouțanu:

”Și de la CNAI, o să primiți și de acolo un răspuns, bine?”

Dnul Claudiu - Ștefan Ionescu:

”Compania Națională de Investiții.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 45/2022 se aprobă cu 20 voturi „pentru” ( Bolosin Florin, Borca-Lucan

Laura-Valentina, Butuc Ioan, Constantin Ioan, Costa Diana-Claudia, Cristea Maria, Fetica Andrei-

Ionuț, Gherman Petre-Lucian, Ilea Sorin, Mărginean Alexandru, Muntean Petru, Olar Cătălin-Florin,

Palcău  Ciprian-Ștefan,  Popa  Mircea-Marcel,   Popa  Sebastian-Alexandru,  Predică  Mihaela-Alina,

Sevastru Bujor-Virgil, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Voinia Claudiu-Sorin) și 1 vot ”abținere”

(Claudiu-Ștefan Ionescu).

La punctul 35 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre  nr. 49/26.01.2022 privind aprobarea bugetului local al Municipiului Hunedoara pe anul 2022 și a
estimărilor pe anii 2023-2025.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 46/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 36 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre  nr.47/26.01.2022 privind aprobarea bugetelor de venituri şi cheltuieli pe anul 2022 și a estimărilor
pe  anii  2023-2025  ale  instituţiilor  publice  finanţate  integral  sau  parţial  din  venituri  proprii,  aflate  în
subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 47/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 37 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr.48/26.01.2022 privind aprobarea bugetului împrumutului intern  al municipiului  Hunedoara, pe
anul 2022.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 48/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 38 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de
hotărâre nr.50/27.01.2022  privind acordul Consiliului Local al Municipiului Hunedoara pentru închirierea
prin licitaţie publică, a spațiului în  suprafață de  221 mp  din clădirea Staționarului, subsol, corp D1, înscris
în CF nr. 71851 Hunedoara, aflat în domeniul public al Municipiului Hunedoara şi în administrarea Spitalului
Municipal  „Dr.  Al.  Simionescu”  Hunedoara,  cu  destinația,  desfășurare  de  activități  de  cardiologie
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intervențională (instalare angiograf).

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 49/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 39 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea simplă). Proiect de
hotărâre nr. 17/12.01.2022 privind alegerea dintre membrii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara a
unui președinte de ședință pentru perioada 01.02.2022-30.04.2022.

Se dă cuvântul Primarului municipiului Hunedoara, care prezintă Referatul de aprobare.

Dnul primar Dan Bobouțanu:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia Juridică.

În continuare, se dă cuvântul domnilor consilieri.

Dnul Ioan Constantin:

”Pentru perioada 01.02.2022-30.04.2022, propun pe domnul consilier Sorin Ilea.”

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 50/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 40 al ordinii de zi. Prezentarea Raportului nr. 309/10.01.2022 privind activitatea
Compartimentului Monitorizare  Persoane cu Dizabilități și a Asistenților Personali din cadrul Direcției de
Asistență  Socială  a municipiului Hunedoara, serviciul cu personalitate juridică  din subordinea Consiliului
Local pentru semestrul  II al anului 2021.

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara  conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
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  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

La punctul 41 al ordinii de zi. Prezentarea Raportului de activitate al Centrului Național de
Informare și Promovare Turistică Hunedoara pentru anul 2021.

Pentru operativitate, Secretarul General/Președintele de ședință prezintă avizele adoptate
de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile care au întocmit avizele și le-au înaintat Secretarului General al municipiului
Hunedoara conform prevederilor  art.  136  alin.(3)  lit.(b)  din  Ordonanța de urgență  a  Guvernului  nr.
57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

La punctul 42 al ordinii de zi. Diverse

Înscrieri  la  cuvânt:  domnul  Claudiu  -  Ștefan  Ionescu,  domnul  Florin  Bolosin,  domnul
Marian Vasile și domnul Petre – Lucian Gherman.

Dnul. Claudiu - Ștefan Ionescu:

„Întrebări adresate domnului primar Dan Bobouțanu.
Prima întrebare: de 160 de zile aștept să-mi comunicați și să-mi puneți la dispoziție așa-zisul

Registru Local al Spațiilor Verzi, în contextul în care ați afirmat în ședința ordinară  din octombrie 2021
citez : „Hunedoara are Registru Local al Spațiilor Verzi.” Vă mai mențineți această afirmație și o să-mi puneți
la dispoziție vechiul sau noul Registru așa cum menționează art. 24 din Legea nr. 24/2007? Vă rog să-mi
răspundeți.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„Da. O să primiți răspunsul în scris.”

Dnul. Claudiu - Ștefan Ionescu:

„Nu puteți să-mi răspundeți pe loc?

 Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„O să primiți răspuns oficial în scris.”

Dnul. Claudiu - Ștefan Ionescu:

„Bine. Întrebarea numărul doi. Vedem cu toții că anveloparea celor 14 blocuri din grupurile 1
și 2 sunt o catastrofă. Lucrările fiind întârziate cu un an la grupul 1 și 6 luni la grupul 2. Locatarii celor 14
blocuri  mi  s-au plâns  de calitatea lucrărilor,  de faptul  că  le  plouă  în  locuințe și  că  angajații  celor două
Societăți  care execută  anveloparea, au plecat.  În  cazul blocului  de pe strada Avram Iancu, au fost  luate
schelele deși lucrarea trebuia finalizată în data de 29.10.2021. V-ați lăudat cu această investiție în campania
electorală și în anul 2021. O să vă asumați public acest eșec?”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„O să primiți răspuns în scris. Referitor la afirmația ”catastrofă”, câți locatari vi s-au plâns?
Știți câți locatari beneficiază de acest proiect pe fonduri europene?”

Dnul. Claudiu - Ștefan Ionescu:

„Foarte mulți.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:
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„Cu aproximație.”
                

Dnul. Claudiu - Ștefan Ionescu:

„Dumneavoastră, știți?”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„Da, bineînțeles că știu.”

Dnul. Claudiu - Ștefan Ionescu:

„Câți?”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„Exact câți scrie în raportul de activitate. Ia citiți-l, vedeți că e în fața dumneavoastră.”

Dnul. Claudiu - Ștefan Ionescu:

 „În raportul meu de activitate sau al cui?”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

 „Nu, în raportul meu de activitate.”

Dnul. Claudiu - Ștefan Ionescu:

 „Dar ce credeți că eu am raportul dumneavoastră?”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

 „Domnule  Ionescu,  o  să  primiți  răspunsul  în  scris.  Dar  când  mai  faceți  afirmații  cu
”catastrofă”, gândiți-vă mai bine, dar în sfârșit, este problema dumneavoastră.”

Dnul. Claudiu - Ștefan Ionescu:

 „Este catastrofală anveloparea. Catastrofală!”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„Da, așa este. Așa este cum spuneți dumneavoastră.”

Dnul. Claudiu - Ștefan Ionescu:

 „Am dreptul la opinie și să-mi exprim părerea.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„Altă întrebare.”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

„Altă întrebare, domnule Ionescu.”

Dnul. Claudiu - Ștefan Ionescu:

„Da.  Angajarea  domnului  Sebastian  Bârgău  la  D.A.S.,  reprezintă  o  recompensă  pentru
serviciile aduse în campania electorală?”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„O să primiți răspuns în scris și treaba dumneavoastră cu domnul respectiv cum vă calibrați
relațiile umane. Nu este a Primăriei.”

Dnul. Claudiu - Ștefan Ionescu:

 „Eu nu am nici o relație cu nimeni. Pe mine mă  interesează  că sunteți prieteni cu el. Ați
declarat.” 
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Dnul Primar Dan Bobouțanu:

 „Auziți,  este problema mea cu cine sunt prieten. Eu nu vă  dau socoteală  dumneavoastră.
Bine? Țineți-vă cuvintele pentru dumneavoastră, da? Ați pus întrebare, o să primiți răspuns în scris și semnat
de mine.”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

„Următoarea întrebare domnule Ionescu.”

Dnul. Claudiu - Ștefan Ionescu:

 „De ce ați retras proiectul HCL 7?”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

 „Și pentru acela veți primi răspuns în scris. Exact cam ceva de genul cu cei 500 de copaci
pentru care vă dădeați demisia. Vedeți că au ieșit la numărătoare mai mult. Cum faceți? Îmi dați răspuns în
scris?

Dnul. Claudiu - Ștefan Ionescu:

„Dar minciuna cu 1452?”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„Îmi dați răspuns în scris? Că sunt mai mulți de 500.”

Dnul. Claudiu - Ștefan Ionescu:

„Eu nu am de ce să vă dau răspuns în scris.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„ Ați zis că vă dați demisia. Îmi dați răspuns în scris?”

Dnul. Claudiu - Ștefan Ionescu:

„Dar de ce ați mințit că erau 1452?”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„Bine, mulțumesc. Am înțeles.”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

„Următoarea doleanță. Ce mai aveți?”

Dnul. Claudiu - Ștefan Ionescu:

„Mulțumesc.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„Toate patru le-am notat și va primi răspuns. Domnule Secretar, am notat și eu.”

Dnul Secretar General Dănuț-Militon Laslău:

„S-a notat.”

Dnul Florin Bolosin:

„Pentru domnul consilier Ionescu Claudiu. Acum câteva zile în spațiul public, ați mințit și
dezinformat hunedorenii prin afirmațiile incorecte și  lipsite de adevăr,  pentru care vă  solicit  să  vă  cereți
scuze. În postarea dumneavoastră publică ”scutire de impozite cu iz politic”, prima minciună. Ați afirmat că
în anul 2020 biserica Golgota, a cărui membru sunt și eu, a primit suma de 150.000 lei, pentru scări. În
realitate suma este mult mai mică. 

A doua minciună. Ați afirmat, la fel ca și la Golgota, a fost acordată și suma de 150.000 lei și
pentru biserica Betel. Dumneavoastră știți despre locația acestei Biserici? Eu fiind în mediul evanghelic, nu
cunosc cum că ar fi pe raza municipiului Hunedoara Biserica Betel și suma de 150.000 este o mare minciună.
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Nu s-a acordat nimic. Nu mai mințiți domnule consilier local Ionescu și dezinformați hunedorenii sau aveți
ceva cu comunitatea noastră evanghelică din municipiul Hunedoara? Vă comunic public, această comunitate
își  plătește taxele  și  impozitele.  Suntem foarte numeroși,  suntem uniți,  suntem puternici  și  nu acceptăm
minciuni la adresa noastră. De fapt, și cu asta închei, îmi amintesc bine atunci când la o ședință a Consiliului
Local a fost aprobată o sumă  de bani pentru Biserica Ortodoxă din Centrul Vechi de lângă  Primărie. Eu,
împreună cu consilierii locali am votat. Cu excepția dumneavoastră și a altei doamne consilier care și-a dat
demisia. Ce aveți cu bisericile? Vă rog să le lăsați în pace. Nu facem altceva decât să respectăm legea. Vă
mulțumesc.”

Dnul. Claudiu - Ștefan Ionescu:

„Pot să răspund?”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

 „Da, poftiți domnule Ionescu. Scurt și la obiect.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

 „Fără polemică, că nu-și are rostul.”

Dnul. Claudiu - Ștefan Ionescu:

„Mă acuză de minciună, de nu știu de ce. Pot să răspund?”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

 „Scurt și la obiect domnule Ionescu.”

Dnul. Claudiu - Ștefan Ionescu:

 „Deci, din partea Primăriei municipiului Hunedoara în anul 2020 au fost atribuiți niște bani
pentru acele scări, pentru biserica Golgota. Poate din eroare am scris biserica Betel, era vorba probabil de altă
comunitate creștină. Dar sigur și la cealaltă comunitate s-a dat o sumă de bani între 100.000 și 150.000. Deci
nu este nici o minciună și îl rog pe domnul consilier...”

Dnul Florin Bolosin:

 „Domnule  consilier,  solicit  probe.  Nu  aveți  dreptate!  Biserica  Betel  nu  există  pe  raza
municipiului Hunedoara și nu a primit nici o sumă.”

Dnul. Claudiu - Ștefan Ionescu:

„Am zis că o altă comunitate creștină a primit o sumă de bani. O să verific și o să vă pun la
dispoziție Hotărârea de Consiliu local din anul 2020.”

Dnul Florin Bolosin:

 „Vă rog frumos.”

Dnul. Claudiu - Ștefan Ionescu:

„Deci când era campania electorală, atunci s-au dat acești bani pentru scările de la Golgota.
Să nu uităm.”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

 „Bine. Trecem la domnul Marian Vasile. Vă rog.”

Dnul Marian Vasile:

„Bună  ziua.  Domnule  Primar,  dacă  sunteți  amabil  v-aș  ruga  să-mi  spuneți  și  mie  ce  se
întâmplă și când se va rezolva problema semaforului de la Gară deoarece mulți cetățeni au semnalat acest
lucru și le este foarte dificil să iasă de pe drumul neprioritar de la Union spre Gară, să poată ieși pe drumul
principal. Mulțumesc.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„Da, domnule consilier. Societatea care face mentenanța nu este din  județul Hunedoara, este
din Iași. Nu au existat piese de schimb la acest tip de semafoare care sunt foarte învechite. A fost o întreagă
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discuție  cu ei.  Săptămâna aceasta  trebuie  să  sosească,  le-au sosit  și  lor piesele  de schimb.  Mai  este  un
semafor  defect,  cel  de  la  Liceul  nr.  2.  Sigur  că  ele  vor  intra  într-un  program pe  fonduri  europene  de
modernizare dar mai durează. Nu ține doar de noi. Vă asigur că zilele acestea se va rezolva problema.”

Dnul Marian Vasile:

„Da, vă mulțumesc mult.”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

„Da. Domnul Gherman.”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

„Aș vrea să ridic o problemă cu care mă confrunt eu personal și o parte din cetățenii care
locuiesc în Pestișu Mare. Este vorba despre strada pe care locuiesc. Aceasta nu a fost asfaltată niciodată. Era
practicabilă înainte să aibă loc lucrările pentru canalizare, pentru apă ș.a.m.d. De când este vremea aceasta
ploioasă, pe această stradă este un noroi de nedescris. Nu se circulă numai cu mașinile, se circulă și pe jos.
Adică  circulă  oamenii pe acolo, copii care merg la școală.  Și  pot să  spun că  este impracticabilă.  Vă  rog
frumos să luați măsuri, eventual, știu eu, să aduceți ceva umplutură. Periodic se mai aducea zgură, nisip,
pietriș. Nu știu, vă rog frumos să găsiți o soluție pentru că reprezintă o problemă reală pentru cetățenii din
aceea zonă.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„Mă scuzați, care este strada?”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

 „Nu are nume strada.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„După ce o identificăm?”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

 „Este strada cu transformatorul.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„Acolo unde stați dumneavoastră?”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

 „Da. ”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

 „Ok. Deci acuma ce se întâmplă? Noi am avut de combinat aici un proiect de al nostru, al
tuturor, votat de dumneavoastră, nu al meu neapărat, cu cel de la Apa Prod. Știți bine, cum a mers relația cu
Apa Prod, să termine odată cu canalizarea, cu apa. Noi intenționăm ca inclusiv strada aceea, care arată no, e
horor, e adevărat, să intre în asfaltare, nu în reabilitare. Deci, vrem să  asfaltăm tot. Chiar după ce vedem
rezultatele pe Anghel Saligny, pe ce primim finanțare, o să facem tot efortul să asfaltăm tot Pestișul. Pentru
că mi-ați și spus unde este, o să și mergem. Probabil că toată strada care continuă de acolo de la pod până în
partea cealaltă către principală trebuie să o curățăm și văd că vremea permite. Da, ok.”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

 „Atât domnule Gherman?”

Dnul Petre-Lucian Gherman:

„Da, mulțumesc.”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

 „Mulțumesc și eu.” 
Dnul Primar Dan Bobouțanu:
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„Îmi permiteți și mie, dacă nu mai există înscrieri la cuvânt? ”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău:

 „Vă rog, domnule Primar.”

Dnul Primar Dan Bobouțanu:

„Da. Stimați domni și doamne consilieri, vreau să vă mulțumesc pentru votul acordat astăzi
în ceea ce privește bugetul local al municipiului Hunedoara pe anul 2022.

Este o muncă foarte grea. O muncă pentru care suntem plătiți, ne-am asumat-o, nu trebuie să
căutăm scuze niciodată. Dar vreau să remarc că această muncă grea a avut și roade datorită și dumneavoastră,
evident.  Este  cel  mai  mare  buget  al  unei  administrații  locale,  din  județul  Hunedoara:  405  milioane  cu
aproximație. Acesta poate nu ar fi un fapt ieșit din comun, chiar dacă nu suntem capitala județului să avem un
buget atât de mare. Și mai mare chiar de către Consiliul Județean. Îmbucurător este că acest buget este format
în proporție foarte, foarte mare de către atragerea de fonduri europene. De aceea am și făcut atât de multe
ședințe, inclusiv astăzi am avut pe ordinea de zi, aceste proiecte care dacă nu ar fi votate nu ar putea să stea la
baza  atragerii  de  fonduri  europene.  Aproximativ  71%  din  această  sumă,  enorm  de  mult  pentru  orice
administrație  locală,  susține  investițiile  din  municipiul  Hunedoara.  Fonduri  europene,  fonduri
guvernamentale cât și buget local. 

Eu vă mulțumesc în calitate de Primar și totodată în calitate de  conducător al grupului de
consilieri locali că ați participat la aceste ședințe, prin întrebările și lămuririle date s-a putut vota inclusiv
acest  buget.  Sigur  că  da,  de  aici  încolo  urmează  implementarea.  Se  pot  lua  măsuri  de  către  Guvernul
României pentru a ajuta mediul antreprenorial, să nu lipsească nici forța de muncă, care lipsește foarte mult
tuturor societăților comerciale care lucrează în municipiul Hunedoara. Sper să avem societăți comerciale care
se vor înscrie la licitații pentru că altfel,  o vom duce dintr-o licitație în alta pe capitolul execuție și nu o să
aibă  cine să lucreze. Problema cea mai complicată la origine a fost asigurarea fondurilor. Avem proiecte,
avem vot pe ele, avem finanțare semnată prin contracte de finanțare, avem bani în bugetul local. Nu rămâne
decât ca societățile comerciale, antreprenoriatul românesc sau străin să se înscrie la aceste licitații.

Nu toate proiectele merg cum trebuie, din cauza lipsei resursei umane dar, evident ședințele
noastre sunt săptămânale cu antreprenorii. Căutăm să-i ajutăm cu ceea ce putem din punct de vedere legal,
pentru a duce la bun sfârșit aceste proiecte de care va beneficia orașul nostru în prezent, în viitorul apropriat
dar, evident și în cel mai îndepărtat. De câte ori veți avea o problemă instituțională, fiți convinși că faptul că
avem o majoritate atât de confortabilă nu ne face să fim și aroganți. La mine au fost mulți consilieri, fără să le
dau numele, din toate partidele cu care am discutat sau am fost eu la ei și stăm la dispoziția dumneavoastră
pentru orice întrebare. Atâta timp cât toți muncim cu adevărat în slujba oamenilor care ne-au ales și prin votul
lor suntem aici în Consiliul Local, aveți toată deschiderea mea, a aparatului propriu al Primăriei, al domnului
Secretar General cât și o colaborare cu consilierii locali din arcul majoritar. Nu avem nici o intenție ascunsă,
dorința noastră  este să modernizăm Hunedoara, să micșorăm decalajul față de alte orașe la care ne uităm
poate cu mai mult jind și să reprezentăm cu cinste comunitatea locală.

Vă  mulțumesc  încă  odată  pentru  ședința  de  astăzi  și  subliniez  în  mod  special,  pentru
aprobarea bugetului local al municipiului Hunedoara pe anul 2022.”

Dnul Ciprian-Ștefan Palcău: 
„Da, mulțumim. Declar ședința închisă.”

          PREŞEDINTE,                                                                            SECRETAR GENERAL,                   

       Ciprian-Ștefan Palcău                                                                      Militon Dănuț  Laslău     

Întocmit,
Teodora Mălai

Larisa Giurca
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